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ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΩΝ 

ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΑΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ ΝΕΑΣ ΣΜΥΡΝΗΣ 

                Η τακτική εκλογοαπολογιστική Γενική Συνέλευση  

   του Συλλόγου μας θα γίνει 
    την ΚΥΡΙΑΚΗ 28 ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ 2021 

ώρα 10.00 π.μ. στο σχολικό συγκρότημα  
4ου και Αγ. Ανδρέα Δημ. Σχολείων Νέας Σμύρνης 

(Κράτητος και Αποστολάκη - στάση τραμ Αιγαίου) 
 

ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΔΡΑΣΗΣ ΤΟΥ Δ.Σ. του ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΜΑΣ 

ΓΙΑ ΤΗ ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΤΙΚΗ ΧΡΟΝΙΑ 2020-2021 

 
 Με την έναρξη του σχολικού έτους, την 1/9/2020, εκδίδεται ανακοίνωση για την υγιεινή και 

ασφάλεια στα σχολεία, με τίτλο «Κυβέρνηση και Υπουργείο Παιδείας να αναλάβουν επιτέλους 
την ευθύνη τους για τους όρους υγιεινής και ασφάλειας στα σχολεία!».  
Απαιτούμε: 
Μείωση του αριθμού των μαθητών ανά τμήμα – κανένα τμήμα με πάνω από 15 μαθητές.  
Εξασφάλιση όλων των απαραίτητων χώρων, για να διασφαλίζονται οι απαραίτητες αποστάσεις και η 
μείωση του αριθμού μαθητών ανά τμήμα, έτσι ώστε κανένα τμήμα να μην έχει πάνω από 15 μαθητές. 
Άμεση αξιοποίηση (ιδιωτικών) σχολείων που έκλεισαν τα προηγούμενα χρόνια και άλλων υποδομών, 
κρατικών, δημοτικών, ιδιωτικών, λόγω έκτακτων συνθηκών. Χρήση όλων των απαραίτητων 
δημόσιων χώρων και ιδιωτικών χώρων για την κάλυψη των αυξημένων αναγκών που 
δημιουργούνται.  
Άμεση εκπόνηση κεντρικού πανελλαδικού σχεδίου για νέα σχολικά κτίρια που να καλύπτουν τις 
ανάγκες για σχολική στέγη.  
Να γίνουν διαγνωστικά τεστ για τον ιό σε όλους τους εκπαιδευτικούς δωρεάν και σε όλους τους 
μαθητές και τους εργαζόμενους στο σχολείο, με το άνοιγμα των σχολείων και αυτός ο έλεγχος να 
επαναλαμβάνεται σε τακτικά χρονικά διαστήματα.  
Αύξηση του προσωπικού των εργαζομένων για την καθαριότητα και απολύμανση κάθε σχολικής 
μονάδας (τουλάχιστον 4 καθαρίστριες πλήρους απασχόλησης για τα Λύκεια – Γυμνάσια και Δημοτικά 
και 2 καθαρίστριες για τα Νηπιαγωγεία με ωράριο από 08:00 έως 16:00 – αποκλειστικά μια 
καθαρίστρια συνεχούς και μόνιμης απασχόλησης για τις τουαλέτες κάθε σχολείου και νηπιαγωγείου 
όπου θα γίνεται αυστηρώς και προσεκτικός καθαρισμός πριν και μετά τη χρήση τους από τα παιδιά).  
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Πρόσληψη όλου του απαραίτητου προσωπικού καθαριότητας με μόνιμες σχέσεις εργασίας, καθώς 
και τραπεζοκόμων, αλλά και  ψυχολόγων και κοινωνικών λειτουργών για την αναγκαία επικοινωνία 
με το οικογενειακό περιβάλλον. 
Κάλυψη όλων των σχολείων με αντισηπτικά μέσα, μάσκες και πρόσληψη νοσηλευτών ανά σχολείο. 
Εξασφάλιση κονδυλίων στις σχολικές επιτροπές για την προμήθεια με το απαραίτητο υλικό (Μέσα 
Ατομική Προστασίας, είδη καθαρισμού, αντισηπτικά κ.λ.π.) 
Δημιουργία όλων των απαραίτητων δομών ενισχυτικής διδασκαλίας (παράλληλη, κατ΄ οίκον, 
πρόσθετη) για τους μαθητές που δε μπορούν λόγω πανδημίας να παρακολουθήσουν τη δια ζώσης 
διαδικασία και παραμένουν περιορισμένοι στο σπίτι. 
Χορήγηση αδειών σε όλους τους εκπαιδευτικούς που τη χρειάζονται με ίσα δικαιώματα για μόνιμους 
και αναπληρωτές. Η αύξηση του ηλιακού μέσου όρου, θέτει σε κίνδυνο την υγεία μεγάλου μέρους 
των συναδέλφων!   
Μόνιμοι μαζικοί διορισμοί εκπαιδευτικών, για την πλήρη κάλυψη όλων των κενών.  
Άμεση πραγματοποίηση της β΄ φάσης των προσλήψεων των αναπληρωτών. Οι οριστικές 
τοποθετήσεις αναπληρωτών, να γίνουν με όλα τα κενά των σχολείων δημοσιοποιημένα με ευθύνη 
των ΠΥΣΠΕ. Ένας/μία εκπαιδευτικός παράλληλης στήριξης για ένα παιδί! 
Να εκδοθούν ειδικές οδηγίες προστασίας για το μάθημα της Φυσικής Αγωγής όπου οι μαθητές δε 
χρησιμοποιούν μάσκα αλλά προκύπτουν κίνδυνοι από την επαφή με το αθλητικό υλικό.   
Καμία κάμερα στην τάξη! Το μάθημα είναι μία συλλογική και ζωντανή διαδικασία και όχι μία εικονική, 
ψυχρή αναμετάδοση πληροφοριών. Κατάργηση του νόμου για την εξ αποστάσεως εκπαίδευση, όχι 
στην ζωντανή αναμετάδοση του μαθήματος, όχι στη χρήση της ως μέσο αδιοριστίας σε ακριτικές 
περιοχές, όχι στη χρήση της ως μέσο αξιολόγησης. 
 

 Καλούμε, στις 3/9 και ώρα 13:00, στο Υπουργείο Παιδείας και Παράσταση διαμαρτυρίας 
Παρασκευή 4/9 στις 12 το μεσημέρι στην Δ΄ Διεύθυνση. Διεκδικούμε αγωνιστικά την ασφαλή 
λειτουργία των σχολείων, κάλυψη όλων των κενών και τα εργασιακά δικαιώματα αναπληρωτών 
και μονίμων συναδέλφων! 
 

 Στις 4/9 συμμετέχουμε σε παράσταση διαμαρτυρίας στη Δ Διεύθυνση. Παρόντες είναι σχεδόν όλοι οι 
Σύλλογοι της Δ Αθήνας. Οι εκπρόσωποι των Συλλόγων αναφέρθηκαν σε όλα τα θέματα που αφορούν 
στο ασφαλές άνοιγμα των σχολείων εν μέσω πανδημίας, στα αιτήματά μας για το θέμα αυτό, στις 
υπηρεσιακές μεταβολές των μονίμων εκπαιδευτικών και στις τοποθετήσεις των αναπληρωτ(ρι)ών. 
Αναφέρθηκαν εκτενώς στις καθημερινές δυσκολίες που θα προκύψουν στη λειτουργία του σχολείου 
και στην απουσία οποιουδήποτε σχεδιασμού από την πλευρά του Υπουργείου Παιδείας. Η 
Διευθύντρια Εκπαίδευσης από την πλευρά της δήλωσε ότι θεωρεί παιδαγωγικά ορθά όσα έθεσαν 
οι Σύλλογοι και ότι υπάρχει κοινός τόπος αντιμετώπισης και διαχείρισης όλων των ζητημάτων, 
αλλά δυστυχώς η Διεύθυνση εργάζεται βάση νόμων και εγκυκλίων. Το Υπουργείο παιδείας στέλνει 
σαφώς λιγότερους αναπληρωτές από όσους ζητούνται. Στα πλαίσια των δυνατοτήτων της θα κάνει 
το καλύτερο δυνατόν.  Το συμπέρασμα μας είναι ότι το Υπουργείο Παιδείας κάθε άλλο παρά 
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εξασφαλίζει τους όρους για την εύρυθμη και ασφαλή λειτουργία των σχολείων. Ο αγώνας μας για τη 
διεκδίκηση των δίκαιων αιτημάτων μας πρέπει να ενταθεί το αμέσως επόμενο διάστημα.  
 

 Στις 6/9 εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο «Με δύο μάσκες πάνινες κι ένα παγουρίνο…ξορκίζουμε 
τον κορονοϊό!». Αποδομούνται τα ψέματα του Υπουργείου και επαναλαμβάνουμε τα αιτήματά 
μας. 
 

 Στις 8/9 συνυπογράφουμε το Δελτίο Τύπου από την Παναττική σύσκεψη Συλλόγων ΠΕ και ΕΛΜΕ, 
με το οποίο προτείνονται δράσεις και κινητοποιήσεις για το επόμενο διάστημα.  

 

 Την Τετάρτη 9/9 συμμετέχουμε σε σύσκεψη που καλεί η ΕΛΜΕ Νέας Σμύρνης – Καλλιθέας-
Μοσχάτου, με τους τοπικούς Συλλόγους και Ενώσεις Γονέων. Το Δ.Σ. της ΕΛΜΕ Νέας 
Σμύρνης-Καλλιθέας-Μοσχάτου, καλεί σε συζήτηση για να οργανώσουμε τις δράσεις και τις 
διεκδικήσεις μας για το ασφαλές άνοιγμα των σχολείων στην κατεύθυνση των αιτημάτων του 
εκπαιδευτικού και γονεϊκού κινήματος.  Η συνέλευση αποφάσισε να προχωρήσει σε κινητοποιήσεις 
προκειμένου από τη μια να δηλώσει και να κάνει σαφή τη θέση της σε σχέση με τα ανακοινωθέντα 
μέτρα ανοίγματος των σχολείων και από την άλλη, να πιέσει ώστε να εφαρμοστούν τα μέτρα που 
συνοψίζονται στα εξής: 15 μαθητές στην τάξη - μαζικοί διορισμοί εκπαιδευτικών, καθαριότητα 
στα σχολεία κατά τη διάρκεια όλων των σχολικών ωρών διδασκαλίας, τεστ σε όλους, μαθητές 
και καθηγητές -μάσκες και αντισηπτικά έγκαιρα στα σχολεία για όλους, Παιδεία- Υγεία –
Ασφάλεια για όλους . Οι κινητοποιήσεις που συναποφασίστηκαν είναι: Α. Μοίρασμα επιστολής σε 
γονείς και μαθητές την ημέρα του αγιασμού, Β . Κινητοποίηση στην πλατεία της Ν. Σμύρνης 
το απόγευμα την Τετάρτη 16.9.20  Γ. Συμμετοχή στο Συλλαλητήριο το απόγευμα της 
Πέμπτης 17.9.20  Δ. Παράσταση διαμαρτυρίας με άλλες ΕΛΜΕ, ΣΕΠΕ γονείς και μαθητές 
από κοινού στις διευθύνσεις πρωτοβάθμιας και δευτεροβάθμιας Δ΄ Αθήνας το επόμενο 
15μερο. 

 
 Καλούμε σε συγκέντρωση διαμαρτυρίας στις 14/9 στο Σύνταγμα, με ανακοίνωση-καταγγελία για 

το γεγονός ότι η κυβέρνηση της Ν.Δ και το Υπ. Παιδείας, με διατάξεις που περιλαμβάνονται στο 
πολυνομοσχέδιο για την Υγεία επιχειρούν να εισάγουν νέες εργασιακές σχέσεις γαλέρας–τον θεσμό 
του προσωρινού αναπληρωτή (νέος όρος εργασίας στην εκπαίδευση) με 3μηνες συμβάσεις!  

 

  Στις 11/9, εκδίδεται από το Σύλλογό μας αναλυτική ενημέρωση για τα εργασιακά δικαιώματα των 
εκπαιδευτικών ΠΕ, μονίμων και αναπληρωτών/τριων.  

 Στις 11/9, εκδίδεται ανακοίνωση σχετικά με την έλλειψη προσωπικού καθαριότητας ιδιαίτερα στα 
νηπιαγωγεία. Στο Δήμο Νέας Σμύρνης έγιναν προσλήψεις για 39 άτομα μόνο (21 άτομα με 
σύμβαση πλήρους απασχόλησης και 18 με σύμβαση μερικής απασχόλησης). Το πρόβλημα στα 
νηπιαγωγεία είναι πολύ μεγάλο, αφού στα 8 από τα 11 νηπιαγωγεία έχει τοποθετηθεί από μία 
καθαρίστρια μειωμένου ωραρίου (3ωρη) και μάλιστα με ωράριο 4-7 μμ δηλαδή η καθαρίστρια 
θα έρχεται ΑΦΟΥ ΚΛΕΙΣΕΙ ΤΟ ΣΧΟΛΕΙΟ. Ζητάμε να λυθεί άμεσα το θέμα.  
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 Στις 12/9, εκδίδεται ανακοίνωση διαμαρτυρίας προς το Δήμο Νέας Σμύρνης για την απαίτησή του 
να μεταφέρουν την Κυριακή 13/9 τις περιβόητες μάσκες στα σχολεία μας, οι Διευθυντές/τριες με 
δικά τους μεταφορικά μέσα!!! Καλούμε το Δήμο Νέας Σμύρνης και ιδιαίτερα το τμήμα Παιδείας 
να σοβαρευτεί και να αναλάβει τη διανομή του υλικού στα σχολεία. 

 

 Στις 13/9 εκδίδεται η κοινή ανακοίνωση Ενώσεων Γονέων, Συλλόγων ΠΕ και ΕΛΜΕ με τίτλο 
«Σχολεία ανοιχτά. Όχι όμως ανοχύρωτα». Η ανακοίνωση απευθύνεται στους γονείς και καλεί 
σε  Συγκέντρωση ενημέρωσης για τα προβλήματα των Σχολείων την Τετάρτη 16/9 στις 7μμ 
στην πλατεία της Νέας Σμύρνης και την Πέμπτη 17/9 στο Πανεκπαιδευτικό Συλλαλητήριο στα 
Προπύλαια στις 6.30 μμ. Ο Σύλλογός μας εκδίδει και ιδιαίτερη ανακοίνωση και αφίσα για τις 
κινητοποιήσεις, με όλα τα αιτήματα μας για ασφαλή σχολεία.  

 

 Στις 14/9, εκδίδεται ενημερωτικό δελτίο για τα κενά στα σχολεία στα πλαίσια λειτουργίας 
«παρατηρητηρίου» των προβλημάτων. Στόχος μας είναι: η δημοσιοποίηση των προβλημάτων, να 
λειτουργήσει σαν κινητήρια δύναμη για τη γρήγορη επίλυσή τους!  Στα 10 δημοτικά σχολεία της 
Νέας Σμύρνης, υπάρχουν 15 κενά δασκάλων τάξης,  ενός γυμναστή,  486 ώρες ειδικοτήτων και 12 
ώρες δασκάλου, ενώ δεν λειτουργεί πουθενά το ολοήμερο. Πουθενά δεν έχουν έρθει όλες οι 
παράλληλες στηρίξεις που ζητήθηκαν και πάλι θα γίνει «μοίρασμα» ενός/μιας εκπαιδευτικού σε δύο 
ή τρία παιδιά! Τέλος, στο 2ο Νηπιαγωγείο, δεν έχουν καλυφθεί ακόμη  τα 3 κενά νηπιαγωγών, που 
περιμένουμε να καλυφθούν άμεσα. Η κατάσταση με την καθαριότητα των σχολείων εξακολουθεί να 
παραμένει τραγική. Αποστέλλεται ανάλογη ενημέρωση προς τη ΔΟΕ.  

 

 Στις 21/9 εκδίδεται κοινή ανακοίνωση με την ΕΛΜΕ Καλλιθέας-Νέας Σμύρνης-Μοσχάτου, λόγω 
των κρουσμάτων Covid στο 7ο Γυμνάσιο Νέας Σμύρνης. Διεκδικούμε πλήρη κάλυψη με επαρκές 
προσωπικό καθαριότητας για όλη τη διάρκεια λειτουργίας των σχολείων δηλαδή οπωσδήποτε στο 
διάστημα 8 πμ με 4 μμ. Καλούμε τους Συλλόγους Διδασκόντων να καταγράψουν άμεσα τις ελλείψεις 
σε προσωπικό καθαριότητας και να στείλουν έγγραφη διαμαρτυρία προς το Δήμο Νέας Σμύρνης, τη 
Δ Διεύθυνση ΠΕ και ΔΕ αντίστοιχα  και το Υπουργείο Παιδείας δηλώνοντας ότι την ευθύνη της 
λειτουργίας με πλημμελή καθαριότητα την έχουν οι παραπάνω. 
 

 Στις 25/9, εκδίδεται ανακοίνωση σχετικά με τους εργαζόμενους που ανήκουν σε ευπαθείς 
ομάδες, αφού επανακαθορίζονται οι ομάδες αυξημένου κινδύνου και αλλάζουν οι προϋποθέσεις 
χορήγησης της ειδικής άδειας απουσίας σε ομάδες αυξημένου κινδύνου, σε μια προσπάθεια 
που, προφανώς έχει ως σκοπό τον περιορισμό των εργαζομένων που θα δικαιούνται την άδεια 
αυτή.  
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 Στις 28/9, οι διευθυντές/τριες απέχουν από την ενημερωτική συνάντηση με τον Πρόεδρο της 
ΕΣΕΠΕ, ως ένδειξη διαμαρτυρίας μετά την αναφορά που έκανε κατά του Δ/ντη του 7ου 
Δημοτικού. Ο Σύλλογος στηρίζει αυτή την πρωτοβουλία.  
 

 Μετά από ενημερωτική επιστολή του Δ/ντη του 7ου Δημοτικού Σχολείου Γ. Γουρναρόπουλου 
σχετικά με το θέμα, εκδίδεται στις 29/9 ανακοίνωση του Συλλόγου με θέμα τη στήριξη του Δ/ντη 
και του Συλλόγου Διδασκόντων του 7ου Δημοτικού. Επισημαίνεται ότι: Δεν είναι η πρώτη φορά, που 
ο συγκεκριμένος, αξιοποιώντας τη θέση του ως Πρόεδρος της Σχολικής Επιτροπής επιδεικνύει την 
αντιπάθειά του προς την εκπαιδευτική κοινότητα και την έφεσή του σε χαρακτηρισμούς με 
αναρτήσεις τις οποίες στη συνέχεια «εξαφανίζει». Θεωρούμε ότι η συμπεριφορά αυτή δεν αρμόζει 
σε Πρόεδρο της Σχολικής Επιτροπής, αλλά και σε κάθε δημόσιο πρόσωπο. Ανησυχούμε ιδιαίτερα, 
γιατί στη Νέα Σμύρνη, φαίνεται να παγιώνεται ένα νοσηρό κλίμα στη σχέση ορισμένων υπεύθυνων 
για την παιδεία με τους εκπαιδευτικούς. Η έλλειψη σεβασμού προς την εκπαιδευτική κοινότητα, 
είναι μια βαθιά και σοβαρή πληγή στη διοίκηση του Δήμου, η οποία πρέπει να επουλωθεί πριν 
κακοφορμίσει. Κατόπιν όλων αυτών, θεωρούμε ότι ο κ. Σαρδιανός δε διαθέτει τη νομιμοποίηση για 
να συνεχίσει να είναι Πρόεδρος της Σχολικής Επιτροπής. Καλούμε το Δημοτικό Συμβούλιο να πάρει 
θέση και να δώσει λύση στο πρόβλημα.  
Το θέμα συζητήθηκε στο Δημοτικό Συμβούλιο, όπου ο Πρόεδρος της ΕΣΕΠΕ βρέθηκε 
απολογούμενος και αναγκάστηκε να ζητήσει συγγνώμη.  

 

 Στις 5/10, εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο: «Κάμερες στην τάξη δεν θα μπουν ποτέ! Η on line 
διδασκαλία ούτε εφαρμόστηκε ούτε πρόκειται να εφαρμοστεί πουθενά! Είμαστε αντίθετοι στην 
υποχρεωτική εφαρμογή της αποτυχημένης σύγχρονης εξ αποστάσεως  διδασκαλίας σε τμήματα ή 
σχολεία που αναστέλλουν τη λειτουργία τους λόγω κρούσματος». Καλούμε τη ΔΟΕ να πάρει θέση.  

 Στις 6/10, διαβιβάζουμε προς το Δημοτικό Συμβούλιο και προς όλους, τα συγκεκριμένα 
αιτήματα των σχολείων για καθαριότητα. Πρόκειται για τα αιτήματα των : 2ο Δημοτικό, 3ο και 
13ο Δημοτικά, 4ο και Αγ. Ανδρέας Δημοτικά, 6ο Δημοτικό, 7ο Δημοτικό, καθώς και τα 
νηπιαγωγεία: 1ο , 3ο , 4ο , 6ο, ,7ο    8ο , 9ο . Η κίνηση αυτή, έκανε μεγάλη αίσθηση στο 
Δημοτικό Συμβούλιο και προκάλεσε συζήτηση στην οποία οι αρμόδιος αντιδήμαρχος Παιδείας 
βρέθηκε απολογούμενος και δεσμεύτηκε ότι θα γίνουν νέες προσλήψεις. Απαιτούμε να ικανοποιηθεί 
το αίτημα για δύο καθαριστές/τριες σε κάθε δημοτικό και μια σε κάθε νηπιαγωγείο έτσι ώστε να 
καλύπτεται όλη η διάρκεια λειτουργίας του σχολείου. 
 

 Στις 7/10/2020, ώρα 10 πμ, συμμετέχουμε στην ιστορική 
συγκέντρωση στο Εφετείο, για την ανακοίνωση της απόφασης της 
δίκης της Χρυσής Εφετείο Αθηνών (Κυρίλλου Λουκάρεως 14). Έχει 
προκηρυχτεί στάση εργασίας της ΔΟΕ και της ΑΔΕΔΥ που 
καλύπτει όλο το ωράριο. Το συγκεντρωμένο πλήθος είναι τεράστιο. 
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Η ανακοίνωση της καταδίκης των νεοναζί, δημιουργεί μεγάλο ενθουσιασμό. Η συγκέντρωση 
διαλύεται από την αστυνομία χωρίς να υπάρξει η παραμικρή «πρόκληση». Η νίκη του 
αντιφασιστικού κινήματος είναι μεγάλη.  
 

 Στις 15/10, συμμετέχουμε στην 24ωρη απεργία της ΔΟΕ διεκδικώντας ανοιχτά και ασφαλή 
σχολεία.   

 

 Στις 15/10, ζητάμε με έγγραφο τη δια ζώσης σύγκληση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας 
για να συζητηθεί το θέμα της ρύθμισης μισθωμάτων κυλικείων-διακανονισμός οφειλών  και η 
πρόσληψη προσωπικού καθαριότητας για τα σχολεία.  Η διαδικασία τηλεφωνικής έγκρισης ενός 
απλού θέματος (πχ αποδοχή κατανομής τακτικής επιδότησης εν όψει Δημοτικού Συμβουλίου), είναι 
θεμιτή μόνο σε επείγουσες περιπτώσεις και δεν πρέπει να μονιμοποιείται.   

 Στις 16/10, σχετικά με τα μισθώματα των κυλικείων, ζητάμε από το Δημοτικό Συμβούλιο να 
κάνει το ελάχιστο που οφείλει, να εφαρμόσει το νόμο όπως είναι και όχι με παρερμηνείες και να 
αποφασίσει 40% έκπτωση επί του τρέχοντος μισθώματος, για να δοθεί μια μικρή ανάσα στους 
εργαζόμενους των κυλικείων.    
 

 Στις 18/10 εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο «Να μην περάσει η ηλεκτρονική ψηφοφορία!» στην 
οποία, καλούμε τα ΔΣ των Συλλόγων της Δ Αθήνας, υλοποιώντας από κοινού την απόφαση 
του ΔΣ της ΔΟΕ (της 16/10/2020) για συντεταγμένη απόσυρση όλων των ψηφοδελτίων από 
τις εκλογές για ανάδειξη αιρετών των Π.Υ.Σ.Π.Ε., να συναντηθούμε την Τετάρτη 21 
Οκτωβρίου στις 2.00 μμ στη Δ Διεύθυνση, για να αποσύρουμε τα ψηφοδέλτια των υποψήφιων 
αιρετών των εκλογών της 7ης Νοεμβρίου. 

 

 Την Τετάρτη 21 Οκτωβρίου 2020,  στις 2.00 μ.μ. συναντηθήκαμε στη Δ Διεύθυνση τα Δ.Σ. 
των Συλλόγων Αργυρούπολης-Αλίμου-Ελληνικού, Γλυφάδας, Καλλιθέας-Μοσχάτου, Νέας 
Σμύρνης, Π. Φαλήρου και Παρθενώνα, υλοποιώντας την κοινή απόφασή μας (και απόφαση της 
ΔΟΕ) για συγκροτημένη απόσυρση των ψηφοδελτίων των παρατάξεων από τις ηλεκτρονικές 
«εκλογές» της 7ης Νοεμβρίου.  Αποσύρθηκαν από τους εκπροσώπους των παρατάξεων τα 
παρακάτω ψηφοδέλτια: Αγωνιστική Συσπείρωση Εκπαιδευτικών, Αυτόνομο Δίκτυο 
Εκπαιδευτικών Π.Ε.-Διέξοδος Δ Αθήνας, ΔΑΚΕ/ΠΕ, Ριζοσπαστικό Μέτωπο Συνεργασία 
Ανατροπής. Η ΔΗΣΥ/ΑΚΕ, απέσυρε το ψηφοδέλτιό της την Παρασκευή 23/10. 
 Μετά την απόσυρση ΟΛΩΝ των ψηφοδελτίων, καλούμε όλους τους συναδέλφους, σε 
περίπτωση πραγματοποίησης των «εκλογών», να απέχουν από την ηλεκτρονική 
ψηφοφορία, ώστε ο κλάδος με τη συλλογική στάση του να  μη νομιμοποιήσει τη διαδικασία. 
 

 Στις 4/11, εκδίδεται ενημερωτικό δελτίο με τίτλο « 7 χρήσιμες ερωτήσεις και απαντήσεις 
μπροστά στην κρίσιμη αναμέτρηση της 7ης Νοέμβρη». Ενημερώνουμε αναλυτικά για το ρόλο των 
υπηρεσιακών συμβουλίων και τη σημασία τους καθώς και γιατί πρέπει να απέχουμε από τις 
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ψευδο-εκλογές που οργανώνει το Υπουργείο.  Τι θα γίνει από δω και πέρα, θα διατυπώνονται 
και θα διεκδικούνται αιτήματα με συλλογικές διαδικασίες ή θα αποδεχτούμε το νόμο της σιωπής και 
του υπάκουου εξ αποστάσεως …ψηφοφόρου; 

 Στις 5/11, και πάλι καλούμε να γίνει δια ζώσης συνεδρίαση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας και 
δηλώνουμε την αποχή μας από την τηλεφωνική συνεδρίαση της 4/11/2020. Επειδή το θέμα είναι 
η «Έγκριση Δημιουργίας Παραρτημάτων για την εφαρμογή της Δίχρονης Υποχρεωτικής 
Εκπαίδευσης στη Νέα Σμύρνη»,  αποστέλλουμε γραπτά την τοποθέτησή μας.  

 Στις 6/11, εκδίδεται ανακοίνωση για κρούσμα σε σχολείο του Συλλόγου μας, με την οποία 
ζητείται να παρέμβει ο Δήμος στον ΕΟΔΥ και να έρθει άμεσα συνεργείο για να γίνουν δωρεάν τεστ 
σε όλους τους μαθητές του τμήματος και τις οικογένειές τους, σε όλους τους εκπαιδευτικούς του 
σχολείου και σε όσα παιδιά, πέραν των συμμαθητών του είχαν έρθει σε στενή επαφή μέσα ή έξω 
από το σχολείο. Ο Δήμος έχει υποχρέωση και πρέπει να στηρίξει τις οικογένειες των μαθητών 
ουσιαστικά και όχι τυπικά, κάνοντας μόνο την (απαραίτητη) απολύμανση μιας (1) αίθουσας του 
σχολείου.  

 
 Στις 8 Νοέμβρη, εκδίδεται ανακοίνωση που σχολιάζει τα «αποτελέσματα» των ηλεκτρονικών 

εκλογών, με τίτλο « η συντριπτική πλειοψηφία των εκπαιδευτικών σας γύρισε την πλάτη κυρία 
Κεραμέως».  
 

ΕΤΟΣ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ ΕΚΛΟΓΩΝ ΣΤΗ Δ.Π.Ε. Δ’ ΑΘΗΝΑΣ 

2020 
ΕΓΓΕΓΡΑΜΜΕΝΟΙ ΨΗΦΙΣΑΝ 

ΠΟΣΟΣΤΟ 
ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ 

3.335 98 2,93% 

2018 
ΕΓΓΕΓΡΑΜΜΕΝΟΙ ΨΗΦΙΣΑΝ 

ΠΟΣΟΣΤΟ 
ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ 

2.898 2.587 89,26% 

2016 
ΕΓΓΕΓΡΑΜΜΕΝΟΙ ΨΗΦΙΣΑΝ 

ΠΟΣΟΣΤΟ 
ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ 

2.716 2.428 89,39% 
  

 Στις 9/11, εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο «Είμαστε αντίθετοι στην υποχρεωτικότητα της 
σύγχρονης εξ αποστάσεως διδασκαλίας!», με αφορμή εγκύκλιο για την περίπτωση αναστολής 
τμήματος. Θεωρούμε ότι σε περίπτωση προσωρινής αναστολής ή απαγόρευσης λειτουργίας 
τμήματος ή ολόκληρης της σχολικής μονάδας, ως μέτρο για την αντιμετώπιση του COVID-19, είναι 
παιδαγωγικά σωστό και πρέπει, να έχουν οι ίδιοι οι εκπαιδευτικοί και οι Σύλλογοι Διδασκόντων τον 
πρώτο λόγο και τη δυνατότητα να αποφασίζουν πώς θα οργανώνουν τη δουλειά τους. Να επιλέγουν 
τις μορφές, τους τρόπους και τη διάρκεια της εξ αποστάσεως που θεωρούν καταλληλότερες με 
βάση τις ιδιαιτερότητες και τις παιδαγωγικές ανάγκες κάθε τμήματος αλλά και τις δυνατότητες των 
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μαθητών τους, ώστε να διασφαλιστεί η καθολική συμμετοχή τους σύμφωνα με τη  συνταγματική 
επιταγή, να κρατηθεί ζωντανή η σχέση μαζί τους και να διατηρηθεί μια ελάχιστη επαφή των 
μαθητών/τριων με ποιοτικές μορφωτικές, ψυχαγωγικές, πολιτιστικές, εκπαιδευτικές 
δραστηριότητες που προσφέρει  στα παιδιά το δημόσιο σχολείο.  
 

 Καλούμε στην πορεία του Πολυτεχνείου, 47 χρόνια από τον ηρωικό ξεσηκωμό του λαού και της 
νεολαίας που συγκλόνισαν την Αθήνα με την εξέγερση του Πολυτεχνείου ενάντια στη χούντα τον 
Νοέμβρη του 1973. Ανταποκρινόμαστε στο κάλεσμα του Συνδέσμου Φυλακισθέντων και 
Εξορισθέντων Αντιστασιακών 1967-1974 (ΣΦΕΑ), και συμμετέχουμε στην πορεία προς την 
αμερικάνικη πρεσβεία, τηρώντας όλα τα μέτρα ασφαλείας.  

 
 Στις 18 Νοέμβρη, εκδίδεται ανακοίνωση με την οποία χαιρετίζουμε το σπάσιμο της απαγόρευσης 

για την πορεία του Πολυτεχνείου και απαιτούμε την άμεση απελευθέρωση όλων των 
συλληφθέντων διαδηλωτών, την παύση κάθε δίωξης εναντίον τους καθώς και την διαγραφή 
των αυθαίρετων και εξοντωτικών  προστίμων που έχουν επιβληθεί. 

 

 Καλούμε στην 24ωρη απεργία της 26/11, για νέο νομοσχέδιο “Βρούτση” ενάντια στα εργασιακά 
δικαιώματα και στις κατακτήσεις ενός αιώνα αγώνων των εργαζομένων, που χτυπά βάναυσα τις 
εργασιακές σχέσεις παγιώνοντας το απαράδεκτο καθεστώς της 10ωρης εργασίας και των 
απλήρωτων υπερωριών ενώ επιχειρούν να βάλουν στο γύψο το δικαίωμα στη συνδικαλιστική δράση, 
την απεργία, και τη διαδήλωση. Ταυτόχρονα, καλούμε ΔΟΕ και ΑΑΔΕΔΥ να οργανώσουν απεργιακή 
συγκέντρωση. Η 24ωρη απεργιακή κινητοποίηση που κήρυξαν ΑΔΕΔΥ και ΕΚΑ για τις 26 Νοέμβρη 
πρέπει να μετατραπεί σε ημέρα μαζικού αγώνα των εργαζομένων ενάντια στα αντεργατικά σχέδια 
της κυβέρνησης που βάζουν ταφόπλακα στα εργασιακά – συνδικαλιστικά – δημοκρατικά δικαιώματα 
και τις κατακτήσεις! 

 Στις 25/11, καλούμε τα σχολεία να δώσουν στοιχεία για την κεντρική καταγραφή των ψηφιακών 
υποδομών την οποία θα κάνει η ΔΟΕ για την αποκάλυψη της πραγματικής κατάστασης που 
επικρατεί και θα δημοσιοποιηθούν από το Σύλλογο μας.  

 Στις 25/11, εκδίδεται ψήφισμα –καταγγελία για τις αναίτιες συλλήψεις αγωνιστών κατά τη διάρκεια 
της πορείας του Πολυτεχνείου στη Θεσσαλονίκη. Απαιτούμε την αθώωση όλων των συλληφθέντων 
και την ακύρωση όλων των προστίμων.  
 

 Στις 25/11, εκδίδεται ψήφισμα αλληλεγγύης στους/στις συλληφθέντες/είσες του Πολυτεχνείου 
στις 13/11. Δηλώνουμε απερίφραστα την αλληλεγγύη μας στους/στις συλληφθέντες/είσες και 
απαιτούμε την παύση κάθε ποινικής τους δίωξης. 
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 Επίσης στις 25/11, εκδίδουμε ψήφισμα αλληλεγγύης στο Σύλλογο Εστιακών Φοιτητών 
Πανεπιστημίου Ιωαννίνων για το όργιο καταστολής και ωμής βίας στις 17 Νοέμβρη. Καταγγέλλουμε 
και καταδικάζουμε τη στάση της αστυνομίας και στεκόμαστε αλληλέγγυοι στους 23 διωκόμενους 
φοιτητές. Απαιτούμε την αθώωση τους και την απόσυρση όλων των κατηγοριών. 

 

 Στις 25/11, εκδίδεται καταγγελία για το όργιο καταστολής στα Σεπόλια αμέσως μετά την 
συγκέντρωση για το Πολυτεχνείο που έγινε στο σταθμό Λαρίσης. Απαιτούμε την αθώωση και τη 
δικαίωση όλων των κατηγορούμενων! 
 

 Στις 30/11, σε ανακοίνωση με τίτλο «Μικρές ιστορίες καθημερινής τρέλας…Δεν μας έφταναν 

όλα τα υπόλοιπα, έχουμε να αντιμετωπίσουμε και την ανευθυνότητα των «υπεύθυνων», 

εκφράζουμε τη διαμαρτυρία μας για την ασυνέπεια των οδηγιών του ΕΟΔΥ, με αφορμή την 

«περιπέτεια» των συναδέλφων στο 5ο Δημοτικό και ζητάμε: Να παρέμβει η ΔΟΕ και να ζητήσει 

να λυθούν αυτά τα προβλήματα: Να υπάρξει και να χορηγείται άμεσα έγγραφο –βεβαίωση για κάθε 

νόμιμη χρήση για όποιον/α τίθεται σε καραντίνα. Εφόσον κάποιος/α τεθεί σε καραντίνα να 

αναλαμβάνει, με αίτημά του σχολείου, κινητή μονάδα του ΕΟΔΥ να κάνει δωρεάν τεστ στο σπίτι και 

να σταματήσουν να πληρώνουν οι εκπαιδευτικοί από το πενιχρό τους εισόδημα την αδιαφορία του 

κράτους. Να δοθεί η δυνατότητα, να εντάσσονται άμεσα γι αυτό το χρονικό διάστημα οι 

μονογονεϊκές οικογένειες και οι εκπαιδευτικοί που μένουν μόνοι τους στις αντίστοιχες δομές 

βοήθειας των Δήμων (βοήθεια στο σπίτι κλπ). με απλό αίτημα του σχολείου.  

 

 Στις 7/12, κοινοποιούμε χωρίς σχόλια το κείμενο του συναδέλφου της δευτεροβάθμιας Δ. 
Τσιριγώτη, με τίτλο «Βιωματικές ιστορίες τηλεκπαιδευτικής τρέλας», στο οποίο περιγράφει με 
γλαφυρό και εύστοχο τρόπο την τραγική-για πολλούς/ες-ιστορία της τηλεκπαίδευσης.  

 

 Στις 7/12, με ανακοίνωση που έχει τίτλο «Δεν θα μπούμε στο γύψο!», καταγγέλλουμε την 
παραβίαση των συνταγματικών δικαιωμάτων και την  απαγόρευση συγκεντρώσεων με πρόσχημα την 
προστασία της δημόσιας υγείας, αυτή τη φορά για να εμποδίσουν τις εκδηλώσεις για την 
επέτειο της δολοφονίας του Αλέξανδρου Γρηγορόπουλου. Στην ανακοίνωση καταγγέλλεται 
επίσης, ότι από νωρίς το πρωί της 6ης Δεκεμβρίου, η αστυνομία προχώρησε σε εκατοντάδες βίαιες 
προσαγωγές και συλλήψεις εκπροσώπων σωματείων, κομμάτων, οργανώσεων, πολιτικών νεολαιών, 
συλλογικοτήτων και αγωνιστών.  Μεταξύ των συλληφθέντων, μέλη της Εκτελεστικής Επιτροπής και 
του Γενικού Συμβουλίου της ΑΔΕΔΥ, υγειονομικοί της πρώτης γραμμής στη μάχη ενάντια στην 
πανδημία, εκπαιδευτικοί, εκπρόσωποι σωματείων, δημοτικοί  και περιφερειακοί σύμβουλοι, ακόμα 
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και δικηγόροι της πολιτικής αγωγής στη δίκη της Χρυσής Αυγής, οι οποίοι κρατήθηκαν σε άθλιες, 
υγειονομικά συνθήκες. Απαιτούμε την παύση κάθε δίωξης των αγωνιστών και τη διαγραφή των 
προστίμων για όλους τους συλληφθέντες! 

 
 Στις 8/12, αποστέλλονται στη ΔΟΕ τα συγκεντρωτικά στοιχεία για τον εξοπλισμό των 

δημοτικών σχολείων της Νέας Σμύρνης, και στις 16/12 τα συγκεντρωτικά στοιχεία για τα 
νηπιαγωγεία της Νέας Σμύρνης. Το ποσοστό των μαθητών/τριων που δεν έχουν καθόλου 
πρόσβαση στο διαδίκτυο είναι 1,5% για τα δημοτικά και 8% για τα νηπιαγωγεία. Από τη 
συντριπτική πλειοψηφία των σχολείων καταγράφονται σοβαρά προβλήματα όπως: 1. Η ταχύτητα 
του διαδικτύου είναι χαμηλή και το σύστημα δε «σηκώνει» πολλές συνδέσεις ταυτόχρονα. Δεν 
καλύπτονται όλοι οι εκπαιδευτικοί που θα επιθυμούσαν να δουλέψουν από το σχολείο. 2. Αν και 
υπάρχει εξοπλισμός, είναι παλιός και χρειάζεται ανανέωση. 3. Αρκετοί συνάδελφοι δουλεύουν με το 
δικό τους εξοπλισμό αφού το σχολείο δε μπορεί να τους τον παρέχει. 4. Πολλοί μαθητές έχουν 
δανειστεί εξοπλισμό. 

 

 Στις 15/12, με ανακοίνωση καλούμε το Υπουργείο Παιδείας να αναστείλει τη διαδικασία 

βαθμολόγησης του Α τριμήνου, λόγω των συνθηκών καραντίνας. 

 

 Στις 15/12, εκδίδεται ανακοίνωση-καταγγελία της απαράδεκτης πολιτικής απόφασης για 
μετάθεση του Προέδρου του Συλλόγου Εργαζομένων στο νοσοκομείο «Άγιος Σάββας». 
Ζητάμε να ανακληθεί άμεσα η αναίτια αυτή μετακίνηση. 

 

 Στις 30/12, ενημερώνουμε σχετικά με την αγορά μικρού αριθμού τάμπλετ από το Δήμο Νέας 
Σμύρνης, δίνοντας οδηγία σε διευθυντές/τριες και προϊσταμένες να αποστέλλουν τα αιτήματά 
τους προς το Δήμο γραπτά, αφού τα προφορικά είτε δεν λαμβάνονται καθόλου υπόψη, είτε 
αμφισβητούνται.   

 

 Με αφορμή το άνοιγμα των δημοτικών σχολείων στις 11/1/2021, εκδίδεται ανακοίνωση με 
τίτλο «Διεκδικούμε ασφαλή και ανοιχτά σχολεία! Η κυβέρνηση μας προετοιμάζει για μια 
σχολική χρονιά «ακορντεόν»! και καλούμε σε συγκέντρωση διαμαρτυρίας στο Υπ. Παιδείας την 
Πέμπτη 14/1, στις 2μ.μ. και κινητοποίηση στο Υπουργείο Υγείας την Παρασκευή 15/1, στις 
2μμ. 
 

 Στις 13/1, το ΔΣ συζητά το πρόβλημα της συγκρότησης των υπηρεσιακών συμβουλίων και 
αποφασίζει ομόφωνα ότι: Σε πλήρη συμφωνία με την τοποθέτηση της ΔΟΕ και με την επισήμανση 
ότι στη Δ Αθήνας ψήφισε μόνο το 2,93%, συνεχίζουμε τη διεκδίκηση για πραγματικές εκλογές. 
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Αποφασίζουμε να συντονιστούμε με τους άλλους Συλλόγους της Δ Αθήνας για να κατατεθούν 
ταυτόχρονα στη Δ Διεύθυνση όλες οι παραιτήσεις όλων των υποψηφίων σε κοινή ημέρα και ώρα και 
να συμβάλλουμε ώστε να εκδοθεί κοινή ανακοίνωση όλων των Συλλόγων της Δ Αθήνας.    

 

 Στις 14/1, αποστέλλεται κατάλογος αιτημάτων των σχολείων προς τη ΔΕΠ και την ΕΣΕΠΕ, 
για να διασφαλιστεί κατά το δυνατόν η ασφαλής λειτουργία. Να αναλάβει ο Δήμος την οργάνωση 
και πραγματοποίηση δωρεάν τέστ σε όλους τους εκπαιδευτικούς, σε τακτά χρονικά διαστήματα. Σε 
περίπτωση κρούσματος, την άμεση απολύμανση ΟΛΗΣ της σχολικής μονάδας (όχι μόνο της 
αίθουσας του τμήματος που έχει το κρούσμα). Να απαιτήσει και ο Δήμος παρουσία ειδικού κλιμακίου 
του ΕΟΔΥ/δήμου για μαζικά τεστ σε κάθε σχολείο που εμφανίζεται κρούσμα, ιχνηλάτηση επαφών 
και απευθείας δωρεάν τεστ για όλο το προσωπικό της σχολικής μονάδας. Ενίσχυση του προσωπικού 
καθαριότητας προκειμένου τα σχολεία να καθαρίζονται σε όλη τη διάρκεια της λειτουργίας τους. 
Πλήρης και διαρκής εξοπλισμός με αντισηπτικά-απολυμαντικά-καθαριστικά-χλωρίνη-είδη 
φαρμακείου. Να ολοκληρωθεί και να επεκταθεί το πρόγραμμα εξοπλισμού των σχολικών μονάδων  
με τάμπλετ και λάπτοπ.  
 

 Συνυπογράφουμε το Δελτίο Τύπου της Πανελλαδικής Σύσκεψης Συλλόγων ΠΕ και ΕΛΜΕ στις 
17/1,  με το οποίο προτείνονται κοινές δράσεις και κινητοποιήσεις. 
 

 Στις 18/1 αποστέλλεται προς το Δημοτικό Συμβούλιο αίτημα για συνεδρίαση της διαπαραταξιακής 
επιτροπής για το κτιριακό, αφού, όπως τονίζεται, τα χρονικά περιθώρια για την έναρξη 
εφαρμογής της δίχρονης είναι πολύ στενά και δεν επαρκούν οι χώροι που έχουν προταθεί. 

 

 Στις 18/1, εκδίδεται ανακοίνωση –καταγγελία για τη μετατροπή των κρατικών Μουσείων σε 
ΝΠΔΔ. Μαζί με τους εργαζόμενους στα δημόσια/κρατικά μουσεία της χώρας, διεκδικούμε την 
ενίσχυση των κρατικών μουσείων σε έμψυχο δυναμικό και πόρους, ώστε να διευρύνουν τις δωρεάν 
και υψηλού επιπέδου εκπαιδευτικές παροχές τους, υλοποιώντας τον ευρύτερο παιδευτικό τους 
ρόλο.  
 

 Εκδίδεται ανακοίνωση διαμαρτυρίας, στις 19/1, αλλαγή του ωραρίου των νηπιαγωγείων στη μέση της 
χρονιάς και χωρίς καμιά παιδαγωγική τεκμηρίωση, με τίτλο «13: 10 είναι καλά; Να τ’ αφήσω; 
Επιτέλους κάθε πότε θα αυξάνεται το ωράριο στα νηπιαγωγεία;».  
 

 Συνυπογράφουμε το Δελτίο Τύπου της Παναττικής Σύσκεψης Συλλόγων ΠΕ και ΕΛΜΕ, με το 
οποίο προτείνονται κοινές δράσεις και κινητοποιήσεις.  
 

 Την 1/2/2021, καλούμε τους Συλλόγους Διδασκόντων να μην προχωρήσουν σε καμιά 
διαδικασία συνεδριάσεων σχετικά με την αυτοαξιολόγηση της σχολικής μονάδας. Έχει ήδη 
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συνεδριάσει το Δ.Σ. της ΔΟΕ και ομόφωνα έχει αποφασίσει την κήρυξη ΑΠΕΡΓΙΑΣ – ΑΠΟΧΗΣ 
από τις διαδικασίες που προβλέπονται στην Υπουργική Απόφαση.  

 

 Στις 7/2, καταγγέλλουμε fast-track στημένες ενημερώσεις διευθυντών/τριων και προϊσταμένων 
νηπιαγωγείων για την ΥΑ για την αξιολόγηση και μάλιστα εκτός ωραρίου!  

 

 Στις 9/2, εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο: «Η αξιολόγηση δεν θα περάσει. Υλοποιούμε  όλες και 
όλοι την ομόφωνη απόφαση της ΔΟΕ για απεργία-αποχή από τις αξιολογικές διαδικασίας. 
Συμμετέχουμε στη διαδικτυακή ενημερωτική σύσκεψη του Συλλόγου, Σάββατο 13/2, ώρα 7μμ. 
Επισυνάπτεται η νέα ανακοίνωση της ΔΟΕ με τίτλο «Ενέργειες – βήματα για την υλοποίηση της 
απόφασης του Δ.Σ. της Δ.Ο.Ε. για κήρυξη απεργίας αποχής από τις διαδικασίες που 
προβλέπονται από τον νόμο 4692/2020 (ΦΕΚ 12 Ιουνίου 2020) καθώς και από την Υπουργική 
Απόφαση «Συλλογικός προγραμματισμός, εσωτερική και εξωτερική αξιολόγηση των σχολικών 
μονάδων ως προς το εκπαιδευτικό τους έργο».  
 

 Η πρώτη ενημερωτική διαδικτυακή σύσκεψη του Συλλόγου μας, έγινε στις 13/2, με συμμετοχή 
59 συναδέλφων/σσων. Έγινε ενημερωτική συζήτηση, δόθηκαν οδηγίες και σχέδιο πρακτικού.  
 

 Έγινε το Σάββατο 20 Φεβρουαρίου η δεύτερη διαδικτυακή ενημερωτική σύσκεψη του Συλλόγου 
μας, με συμμετοχή 44 συναδέλφων/σσων. Αναλύθηκαν οι οδηγίες, οι οποίες καταγράφτηκαν 
και στα ενημερωτικά δελτία Ν. 148 και 149. Διαπιστώθηκε ότι σε όλα τα σχολεία και τα 
νηπιαγωγεία του Συλλόγου μας το κλίμα είναι πολύ θετικό και έχει ξεκινήσει η συλλογή 
υπογραφών στη δήλωση απεργίας-αποχής. Επίσης, θετικό είναι το γεγονός ότι πολλοί 
διευθυντές, διευθύντριες και προϊσταμένες ανέλαβαν να οργανώσουν τη συλλογή των υπογραφών, 
δηλώνοντας και οι ίδιοι/ες απεργία-αποχή. Ανάλογο είναι και το κλίμα πανελλαδικά αλλά και στα 
σχολεία της Δ Αθήνας. 
 

 Στις 22/2, έγινε παράσταση των συλλόγων ΠΕ  Αργυρούπολης-Αλίμου Ελληνικού «Θουκυδίδης», 
Καλλιθέας-Μοσχάτου και Ν. Σμύρνης, στη Διευθύντρια της Δ’ Διεύθυνσης. Κύριο αίτημα ήταν η 
απόδοση των μισθολογικών κλιμακίων (ΜΚ) στους νεοδιόριστους συναδέλφους-ισσες στην ειδική 
αγωγή, με βάση την προϋπηρεσία τους (διορισμένοι από τον Αύγουστο του 2020, παίρνουν μόνο το 
βασικό μισθό με προσαύξηση τα επιδόματα τέκνων).  

 
 Στις 23/2, εκδίδεται ανακοίνωση –καταγγελία της επέμβασης της αστυνομίας στο ΑΠΘ. Έγιναν 

συλλήψεις φοιτητών που διεκδικούν δημοκρατικά δικαιώματα και ελευθερίες και να ανοίξουν 
επιτέλους τα Πανεπιστήμια.  Ζητάμε: Να αποσυρθούν οι κατηγορίες για τους 32 φοιτητές/τριες 
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της Θεσσαλονίκης! Να ανοίξουν οι σχολές με τα απαραίτητα μέτρα προστασίας. Έξω η 
αστυνομία από τα Πανεπιστήμια – κάτω τα χέρια από το άσυλο. 
 

 Στις 23/2, εκδίδεται ανακοίνωση διαμαρτυρίας για τις απαγορεύσεις, τις συλλήψεις και τα 
πρόστιμα με τίτλο: «Φτάνει πιά! Οι ζωές μας αξίζουν! Έχουμε δικαίωμα στους αγώνες! Έχουμε 
δικαίωμα στη ζωή, την υγεία, την ελευθερία!. Παύση κάθε δίωξης και άρση κάθε προστίμου 
για τις κινητοποιήσεις».  

 

 Στις 27/2, στις 7 μμ γίνεται τη τρίτη διαδικτυακή ενημερωτική σύσκεψη του Συλλόγου μας. 
Το θέμα είναι «Το σχολείο που βιώνουμε-το σχολείο που θέλουμε». Έχουν αποσταλεί σε 
όλους/ες δύο κείμενα για το σχολείο που αποτελούν αποφάσεις ΓΣ και δύο κείμενα συμβολής 
στη συζήτηση. Στη συζήτηση συμμετέχουν 29 συνάδελφοι/σσες και γίνονται 10 τοποθετήσεις.  

 

 Στις 27/2 ανακοινώνεται με το Ενημερωτικό Δελτίο Ν. 151, ότι απεργία –αποχή αποφάσισε το 100% 
των σχολικών μονάδων της Νέας Σμύρνης. ΟΛΑ τα Δημοτικά σχολεία και ΟΛΑ τα Νηπιαγωγεία 
αποφάσισαν είτε ομόφωνα, είτε με συντριπτική πλειοψηφία ΑΠΕΡΓΙΑ –ΑΠΟΧΗ από την αξιολόγηση. 
Μας κάνει περήφανους και περήφανες, το γεγονός ότι όλος ο κλάδος ενωμένος, δίνει για δεύτερη φορά 
ηχηρή απάντηση στις αυθαιρεσίες ενός Υπουργείου που, καθημερινά, με πολλούς τρόπους δηλώνει 
εχθρικό προς το δημόσιο σχολείο και τους εκπαιδευτικούς του. Η πρώτη φάση της μάχης έληξε με 
μεγάλη επιτυχία. Παραμένουμε ενωμένοι/ες και περιμένουμε τις επόμενες «πρωτοβουλίες» της κ. 
Κεραμέως.  

 
 Εκδίδεται ανακοίνωση-κάλεσμα για τις 8 Μάρτη-Για ένα κόσμο ισότητας, χειραφέτησης, 

ελευθερίας. Συμμετέχουμε ( με όλα τα μέσα προστασίας) στις κινητοποιήσεις.  13:00 Πλατεία 
Κλαυθμώνος στην κινητοποίηση της ΑΔΕΔΥ (Η Εκτελεστική Επιτροπή της Α.Δ.Ε.Δ.Υ., αποφάσισε 
να κηρύξει Πανελλαδική διευκολυντική Στάση Εργασίας τη Δευτέρα, 8 Μαρτίου 2021, ανήμερα της 
Παγκόσμιας Ημέρας της Γυναίκας, από τις 12:00 έως τη λήξη του ωραρίου.). 17:30 συγκέντρωση 
στην Πλατεία Συντάγματος με σωματεία και φεμινιστικές οργανώσεις. 

 

 Στις 7/3 αργά το βράδυ της Κυριακής, εκδίδεται επείγουσα κοινή ανακοίνωση-καταγγελία με 
την ΕΛΜΕ Καλλιθέας-Νέας Σμύρνης, με αφορμή τις τραγικές σκηνές αστυνομικής βίας που 
είχαμε το μεσημέρι στην πλατεία και το Άλσος της Νέας Σμύρνης. Αστυνομικοί της ομάδας 
ΔΙΑΣ, κυνήγησαν, ξυλοκόπησαν, απείλησαν και συνέλαβαν  νεαρούς πολίτες  αυθαίρετα, 
χωρίς λόγο και αιτία, μπροστά στα μάτια οικογενειών και μικρών παιδιών. Απαιτούμε να 
αφεθούν ελεύθεροι οι 11 συμπολίτες μας.  

 

 Στις 8/3, εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο: «Τώρα συλλαμβάνετε και τις δασκάλες των παιδιών 
σας; Αίσχος και Ντροπή σας!», με αφορμή την αναίτια σύλληψη της συναδέλφου μας 
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αναπληρώτριας δασκάλας του 7ου Δημοτικού Σχολείου Νέας Σμύρνης, Νιόβης Καλοκύρη και του 
συντρόφου της Φίλιππου Καλογρίδη στη διάρκεια της επιχείρησης τρομοκράτησης των κατοίκων από 
την αστυνομία, στην Πλατεία της Νέας Σμύρνης. Και οι δύο βρισκόντουσαν στο Άλσος για άθληση, 
έχοντας στείλει το ανάλογο sms. Την ώρα που έφευγαν είχαν την ατυχία να βρεθούν μπροστά στους 
αστυνομικούς που έπιαναν κόσμο «στο σωρό».  Απαιτούμε να αποσυρθούν άμεσα οι κατηγορίες! 
Καλούμε το Δημοτικό Συμβούλιο να ζητήσει την απόσυρση των κατηγοριών για τη συνάδελφό μας 
και το σύντροφό της αλλά και για όλους τους συλληφθέντες. Την ίδια μέρα και το Δ.Σ. της ΔΟΕ 
δηλώνει ότι στηρίζει τη συνάδελφο αναπληρώτρια εκπαιδευτικό (και νομικά), καταγγέλλει τις αναίτιες 
συλλήψεις, απαιτεί  να αποσυρθούν άμεσα οι κατηγορίες και να διαγραφούν όλα τα πρόστιμα που 
επιβλήθηκαν.  

 

 Την Τρίτη 9/3, καλούμε, μαζί με την ΕΛΜΕ Καλλιθέας-Νέας Σμύρνης –Μοσχάτου, σε 
συγκέντρωση – διαδήλωση ενάντια στην αστυνομική βία, στις 6μμ, στην κεντρική πλατεία της 
Νέας Σμύρνης.  Στη συγκέντρωση καλούν, δημοτικές παρατάξεις, συλλογικότητες της 
γειτονιάς, πολιτικά κόμματα και φορείς. Απαιτούμε: να αποσυρθούν οι άδικες και ψεύτικες 
κατηγορίες που έχουν απαγγελθεί στους 11 συμπολίτες μας! Παραδειγματική τιμωρία των 
«οργάνων της τάξης» που ασέλγησαν αναίσχυντα στα κορμιά και τις ψυχές της νεολαίας, που 
χλεύασαν και απείλησαν, που τρομοκράτησαν μικρά παιδιά με τους γονείς τους! Να 
τοποθετηθεί επιτέλους με αξιοπρέπεια  ο Δήμαρχος και να υπερασπίσει τους δημότες του!  
Η διαδήλωση είναι μεγαλειώδης και πρωτοφανής για τα δεδομένα της περιοχής. Με αφορμή 
επεισόδια που γίνονται στο τέλος της, η αστυνομία επιδίδεται σε συλλήψεις και ξυλοδαρμούς.  

 Στις 11/3, ημέρα κατά την οποία συνεδριάζει εκτάκτως το Δημοτικό Συμβούλιο με μοναδικό 
θέμα την αστυνομική βία στη Νέα Σμύρνη, ο Σύλλογός μας  κηρύσσει στάση εργασίας με 
αιτήματα: Α. Εκφράζουμε την έντονη διαμαρτυρία μας για την άγρια και γενικευμένη αστυνομική 
καταστολή που έλαβε χώρα την Κυριακή 7 Μαρτίου στην πλατεία και στην περιοχή του Άλσους της 
Νέας Σμύρνης, χωρίς καμιά αφορμή. Β. Απαιτούμε την πλήρη απαλλαγή από κάθε κατηγορία της 
συναδέλφου μας Νιόβης Καλοκύρη, αναπληρώτριας δασκάλας του 7ου Δημοτικού Σχολείου Νέας 
Σμύρνης και του συντρόφου της καθώς και όλων των συλληφθέντων νέων, ορισμένοι από τους 
οποίους χτυπήθηκαν ανηλεώς από τα «όργανα της τάξης». Γ. Απαιτούμε την παραδειγματική 
τιμωρία των υπευθύνων αστυνομικών που ασέλγησαν αναίσχυντα στα κορμιά και τις ψυχές της 
νεολαίας μας, που χλεύασαν και απείλησαν, που τρομοκράτησαν μικρά παιδιά με τους γονείς τους! 
Δ. Απαιτούμε από το Δημοτικό Συμβούλιο το οποίο συγκαλείται εκτάκτως την Πέμπτη 11/3, να 
καταδικάσει έντονα και απερίφραστα την αστυνομική βία της προηγούμενης Κυριακής, να ζητήσει 
την απαλλαγή και των 11 συλληφθέντων από όλες τις ψευδείς κατηγορίες και την παραδειγματική 
τιμωρία των υπεύθυνων «οργάνων της τάξης»  που συμπεριφέρθηκαν σαν στρατός κατοχής στην 
πόλη μας. Γίνεται παρέμβαση στη διαδικτυακή συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου. Το 
Δημοτικό Συμβούλιο δεν καταλήγει σε συγκεκριμένη απόφαση στήριξης των συλληφθέντων.  
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 Στις 13/3 και ώρα 7.30 μμ γίνεται διαδικτυακή συζήτηση του Συλλόγου μας με θέμα τα τελευταία 
γεγονότα στη Νέα Σμύρνη, η επίθεση της αστυνομίας στην πλατεία, η σύλληψη της συναδέλφισσάς 
μας και του συντρόφου της, οι ενέργειες που έχουν γίνει και πρέπει να γίνουν από δω και πέρα. 

 Στο ενημερωτικό δελτίο Ν. 154 ενημερώνουμε για τα εξής: Στη σύσκεψη της 13/3, συμμετείχαν 
27 συναδέλφισσες και συνάδελφοι. Η συναδέλφισσα Νιόβη μας περιέγραψε την «εμπειρία» της ενώ 
αρκετοί συνάδελφοι/σσες κατέθεσαν την  προσωπική τους μαρτυρία για την αστυνομική βία στη 
γειτονιά μας την Κυριακή 7/3 και την Τρίτη 9/3.  Τη συναδέλφισσα έχει αναλάβει η νομική 
σύμβουλος της ΔΟΕ κ. Τσίπρα. Τα δικαστικά έξοδα θα καλυφθούν κατά 60% από τη ΔΟΕ και κατά 
40% από το Σύλλογο. Αυτό που προέχει αυτή τη στιγμή είναι να αναζητηθούν και να βρεθούν 
μάρτυρες. Άνθρωποι που βρέθηκαν το μεσημέρι της Κυριακής είτε στο Άλσος, είτε στη διαδρομή 
είσοδος Άλσους από Βενιζέλου-Αγ. Φωτεινής μέχρι το περίπτερο- έξω από την τράπεζα Πειραιώς, 
έχουν δει τη συναδέλφισσα και το σύντροφό της και μπορούν να βεβαιώσουν ότι: Δεν βρισκόταν 
καθόλου στην  πλατεία στη διάρκεια των γεγονότων αλλά έφτασαν εκεί μετά το τέλος τους. Δεν 
αντιστάθηκαν καθόλου στη σύλληψη τους η οποία έγινε έξω από την τράπεζα Πειραιώς.  Καλούμε 
όλα τα μέλη του Συλλόγου μας να αναζητήσουν μάρτυρες καθώς επίσης, εάν γνωρίζουν ήδη 
κάποιους/ες να τους/τις ενθαρρύνουν να καταθέσουν. Είναι πολύ σημαντικό να βρεθούν τέτοιες 
μαρτυρίες. Το ίδιο ισχύει και για τα γεγονότα της Τρίτης 9/3. Οι ανήλικοι μαθητές μας ψάχνουν 
μάρτυρες για να καταθέσουν για τις συνθήκες της σύλληψής τους. Αν υπάρχουν συνάδελφοι/σσες 
που έχουν δει ή γνωρίζουν κάτι, να έρθουν σε επαφή με το Σύλλογο για να δοθεί επαφή με τους 
γονείς των παιδιών μέσω της Ένωσης Γονέων και της ΕΛΜΕ.  
  

 Στις 14/3 στις 12.00 το μεσημέρι, Ο Σύλλογος Εκπαιδευτικών ΠΕ Νέας Σμύρνης και η 
ΕΛΜΕ Καλλιθέας-Νέας Σμύρνης -Μοσχάτου, καλούμε σε συγκέντρωση διαμαρτυρίας στην 
πλατεία Νέας Σμύρνης, για: ΝΑ ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΗΘΟΥΜΕ ΓΙΑ  ΤΗΝ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΗ   
ΠΡΩΤΟΦΑΝΗ ΚΑΤΑΣΤΟΛΗ  ΣΤΗ ΝΕΑ ΣΜΥΡΝΗ ΤΗΝ ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΗ ΒΔΟΜΑΔΑ. ΓΙΑ 
ΤΗ ΣΥΛΛΗΨΗ ΤΩΝ ΜΑΘΗΤΩΝ ΑΠΟ ΤΑ ΣΧΟΛΕΙΑ ΤΗΣ ΝΕΑΣ ΣΜΥΡΝΗΣ. Να 
απαιτήσουμε να απαλλαγούν από τις άδικες και ψεύτικες κατηγορίες που έχουν απαγγελθεί σε 
όλους συμπολίτες μας! Να απαιτήσουμε να τοποθετηθεί επιτέλους με αξιοπρέπεια  ο Δήμαρχος 
και να υπερασπίσει  σθεναρά τους μαθητές και τους πολίτες   δημότες του!  
 

 Στις 15/3, με αφορμή το γεγονός ότι κρατήθηκαν έως τις 12/3, στη ΓΑΔΑ ανήλικοι μαθητές/τριες 
αλλά και αποκάλυψη μέσα από βίντεο κατοίκων, νέων αυθαιρεσιών της αστυνομίας στη μεγάλη 
διαδήλωση της 9/3, και εκδίδεται ανακοίνωση καταγγελία με τίτλο «Φτάνει πιά το θέατρο του 
παραλόγου! Να σταματήσει η δίωξη και να αποσυρθούν όλες οι ανυπόστατες κατηγορίες 
εναντίον των ανήλικων μαθητών μας!»  
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 Στις 20/3, και ώρα 2.00 μμ καλούμε στην πλ. Συντάγματος στη συγκέντρωση με θέμα την  
αλληλεγγύη σε πρόσφυγες ενάντια σε ρατσισμό, φασισμό, πόλεμο, αλληλεγγύη σε πρόσφυγες 
και μετανάστες/τριες, αντίσταση στις ρατσιστικές πολιτικές. Κοινοποιείται στα μέλη μας η 
ανακοίνωση του Συντονισμού για το Προσφυγικό/Μεταναστευτικό.  

 

 Στις 25/3, δημοσιοποιείται κοινή έκκληση του Συλλόγου Εκπαιδευτικών ΠΕ Νέας Σμύρνης, 
της ΕΛΜΕ Καλλιθέας-Νέας Σμύρνης-Μοσχάτου και της Ένωσης Γονέων Νέας Σμύρνης, για 
μάρτυρες των αναίτιων και απρόκλητων συλλήψεων της 7ης και της 9ης Μαρτίου στη Νέα 
Σμύρνη. Στην έκκληση αναφέρεται: «Σε μια κοινή πρωτοβουλία και προσπάθεια να στηρίξουμε τα 
μέλη των σχολικών μας κοινοτήτων που συνελήφθησαν εκείνες τις ημέρες και κατηγορούνται άδικα,  
κάνουμε έκκληση σε πολίτες και δημοσιογράφους που, την Κυριακή 07/03 και την Τρίτη 09/03 
στην Νέα Σμύρνη, έγιναν μάρτυρες αναίτιων κι απρόκλητων συλλήψεων ή διαθέτουν σχετικό 
οπτικοακουστικό υλικό, να επικοινωνήσουν μαζί μας, προκειμένου να προωθήσουμε ό,τι στοιχείο 
υπάρχει στους δικηγόρους και στους συμπολίτες μας που ταλαιπωρούνται χωρίς λόγο.» 
Μετά την Κοινή Πρωτοβουλία για δημόσια έκκληση για μάρτυρες μαζί με την Ένωση Γονέων 
και την ΕΛΜΕ, έχουν υπάρξει τηλεφωνήματα ανθρώπων που είναι πρόθυμοι να καταθέσουν 
σχετικά με την αγριότητα της αστυνομικής βίας την Τρίτη και τους οποίους φέραμε σε επαφή 
με δικηγόρους. Ιδιαίτερα θετικό και συγκινητικό γεγονός ήταν επίσης η πρωτοβουλία 
συμβολικής διαμαρτυρίας μαθητών της Εστίας για τη σύλληψη του συμμαθητή τους.  
 

 Στις 26/3, εκδίδεται ψήφισμα συμπαράστασης στον Κ. Καταραχιά, Πρόεδρο του Συλλόγου 
Εργαζομένων στο Νοσοκομείο «Αγ. Σάββας», ο οποίος απολύεται στις 31/3, αφού η 
διοίκηση, εκδικητικά αρνείται να ανανεώσει τη σύμβασή του και είναι ο μοναδικός επικουρικός 
γιατρός σε όλη τη χώρα που δεν πήρε παράταση της σύμβασής του μέχρι τις 31 Οκτωβρίου 
του 2021.  
 

 Στις 27/3, στις 12.00 με κοινό κάλεσμα των Συλλόγων ΠΕ Νέας Σμύρνης, Καλλιθέας-
Μοσχάτου και των ΕΛΜΕ Καλλιθέας-Νέας Σμύρνης-Μοσχάτου, και Ε ΕΛΜΕ, διοργανώνεται 
διαμαρτυρία στην κεντρική πλατεία της Νέας Σμύρνης για την πρωτοφανή αστυνομική 
καταστολή και τη σύλληψη μαθητών στις 9/3. Απαιτούμε να αποσυρθούν οι άδικες και 
ψεύτικες κατηγορίες που έχουν απαγγελθεί σε συμπολίτες αμς και στους ανήλικους μαθητές 
μας.  

 
 Στις 31/3, με αφορμή τη δημοσιοποίηση της σύμβασης με τη Cisco, εκδίδεται ανακοίνωση με 

θέμα: « Σκανδαλώδης εισβολή του πολυεθνικού κολοσσού στην εκπαίδευση Πήρε 2.000.000 
(!!!) ευρώ και προσωπικά δεδομένα 1,5 εκατομμυρίου  ανθρώπων! Να παραιτηθεί τώρα η 
υπουργός της κοροϊδίας!» Στην ανακοίνωση αναφέρεται ότι οι φόβοι όλου του εκπαιδευτικού 
κόσμου επαληθεύτηκαν με τον χειρότερο δυνατό τρόπο.  
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 Στις 4/4, ώρα 12.00, συμμετέχουμε στην κινητοποίηση σωματείων και φορέων στην Πλατεία 
Νέας Σμύρνης με διεκδικήσεις για: Άμεση επιστροφή των μαθητών μας στις τάξεις τους με όλα τα 
μέτρα προστασίας. Δωρεάν μαζικά και επαναλαμβανόμενα τεστ σε εκπαιδευτικούς και μαθητές με 
ευθύνη της κυβέρνησης και του Δήμου. Ενίσχυση των κρατικών δομών για την ιχνηλάτηση των 
κρουσμάτων. Εμβολιασμός όλων των εκπαιδευτικών. Αραίωση των μαθητών μέσα στις τάξεις. 
Ενίσχυση του προσωπικού καθαριότητας προκειμένου τα σχολεία να καθαρίζονται σε όλη τη 
διάρκεια της λειτουργίας τους. Πρόσληψη του αναγκαίου εκπαιδευτικού προσωπικού. 
Τοποθέτηση του αναγκαίου νοσηλευτικού προσωπικού, παιδίατροι συνδεδεμένοι με τα σχολεία. 
Δωρεάν και άμεση πρόσβαση όλων των μαθητών σε όλες τις δημόσιες δομές υγείας (Κέντρα Υγείας, 
Νοσοκομεία κ.τ.λ.). Ικανοποίηση όλων των αιτημάτων των υγειονομικών. Τέλος, απαιτούμε την 
εφαρμογή της δίχρονης υποχρεωτικής αγωγής και εκπαίδευσης και στη Νέα Σμύρνη! Όχι άλλη 
αναβολή! Να αναλάβουν άμεσα τις ευθύνες τους οι αρμόδιοι!  
 

 Στις 5/4, εκδίδεται ανακοίνωση με θέμα τον λεγόμενο Εσωτερικό Κανονισμό των Σχολικών 
Μονάδων, όπου επισημαίνεται ότι: Είναι εντελώς αδικαιολόγητο και άστοχο να απαιτείται αυτή 
τη χρονική στιγμή σύνταξη κανονισμού. Σε μια περίοδο δηλαδή  που τα σχολεία είναι κλειστά και 
είναι άγνωστο το πότε θα ανοίξουν. Ο εσωτερικός κανονισμός λειτουργίας που συντάσσεται, ισχύει 
για ένα σχολικό έτος. Το σχολικό έτος είναι ήδη κοντά στη λήξη του. Και βέβαια, οι Σύλλογοι 
Διδασκόντων έχουν καθορίσει ήδη από την αρχή της χρονιάς  –όπως κάνουν κάθε χρόνο –   τα 
βασικά σημεία για τη λειτουργία των σχολείων ακολουθώντας ένα ξεκάθαρο παιδαγωγικό πλαίσιο 
που αντιμετωπίζει κάθε πρόβλημα που τυχόν προκύψει. 
Καλούμε τους Συλλόγους Διδασκόντων να υπερασπιστούν τον κυρίαρχο ρόλο τους. Τα σχολεία 
και οι Σύλλογοι Διδασκόντων δεν χρειάζεται να αλλάξουν τίποτα από όλα όσα έχουν 
αποφασίσει στην αρχή της χρονιάς, τα οποία αποτελούν το πλαίσιο λειτουργίας τους και τον 
εσωτερικό κανονισμό τους.  
 

 Στις 9/4 κατατίθεται κοινό αίτημα 6 μελών της ΔΕΠ (γονέων και εκπαιδευτικών) για συνεδρίαση 
με θέμα την ενημέρωση όλων για την εφαρμογή της δίχρονης υποχρεωτικής αγωγής και 
εκπαίδευσης.  Η συνεδρίαση πραγματοποιείται στις 29/4. Ο αντιδήμαρχος Παιδείας ενημέρωσε 
ότι περιμένει μείωση εγγραφών στους παιδικούς σταθμούς, έδωσε ανακριβή στοιχεία για τις 
εγγραφές στα δημοτικά και δεν δεσμεύτηκε για το χρονοδιάγραμμα. Ο διαγωνισμός για τις 
ΠΡΟΚΑΤ αίθουσες προχωράει και θα υπογραφεί η σύμβαση στις 15/5. Στο τέλος Μαΐου, θα 
υπάρχει μια σαφής εικόνα για τις αίθουσες που θα έχουμε για τη δίχρονη, άρα τότε θα ενημερωθεί 
και η Δ Διεύθυνση για να κάνει την κατανομή των παιδιών. Δεν θα έχουμε εικόνα νωρίτερα. Θα 
είμαστε έτοιμοι στις 11 Σεπτέμβρη. Ζήτησε από τα μέλη της ΔΕΠ να αποφασίσουν ότι εγκρίνουν τις 
ενέργειες/κινήσεις του Δήμου για τις επιπλέον αίθουσες. Από τα μέλη της ΔΕΠ απαντήθηκε 
ομόφωνα ότι εννοείται ότι εγκρίνονται όλες οι ενέργειες εκτός από τη διεκδίκηση των κτιρίων των 
δύο παιδικών σταθμών, θέμα για το οποίο χρειάζεται περισσότερη συζήτηση, να ενημερωθούμε αν 
υπάρχει συναίνεση του Προέδρου του νομικού προσώπου των παιδικών σταθμών.    
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 Στις 21/4, κατατίθεται στο Δημοτικό Συμβούλιο, στη ΔΕΠ και στους φορείς αναλυτικό 
υπόμνημα για την εφαρμογή της δίχρονης υποχρεωτικής αγωγής και εκπαίδευσης. 
Ενημερώνουμε τους υπεύθυνους ότι συνολικά, οι μέχρι στιγμής εγγραφές στα νηπιαγωγεία μας 
είναι 813 παιδιά. Επίσης, στα δημοτικά σχολεία, γράφτηκαν συνολικά στην Α Δημοτικού 499 
παιδιά, κατά πολύ περισσότερα από πέρσι Με τις νέες εγγραφές θα δημιουργηθούν 4 επιπλέον 
τμήματα Α τάξης (24 τμήματα Α τάξης, ενώ πέρσι λειτούργησαν 20). Για την εφαρμογή της 
δίχρονης υποχρεωτικής αγωγής και εκπαίδευσης, απαιτούνται οπωσδήποτε τουλάχιστον 12 νέες 
αίθουσες για τα νηπιαγωγεία μας. Διαπιστώνουμε με ανησυχία ότι δεν έχει προχωρήσει απολύτως 
τίποτα για την κατασκευή ή εξεύρεση αιθουσών στο Δήμο νέας Σμύρνης. Απαιτούμε να ενημερωθεί 
η ΔΕΠ να αναζητηθούν άμεσα λύσεις, να συνεδριάσει η διαπαραταξιακή επιτροπή με τη συμμετοχή 
και των φορέων του χώρου της εκπαίδευσης, να γίνει ειδική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
για το θέμα της εφαρμογής της δίχρονης υποχρεωτικής αγωγής και εκπαίδευσης με τη συμμετοχή 
του Συλλόγου μας και της Ένωσης Γονέων. 
 

 Εκδίδεται ανακοίνωση για τη σημασία της εργατικής Πρωτομαγιάς και καλούμε στις συγκεντρώσεις 
και τις κινητοποιήσεις για την εργατική πρωτομαγιά στις 6 Μαΐου. 

 

 Τη Δευτέρα 10 Μαΐου 2021, μετά από τρείς μήνες, ανοίγουν και πάλι τα σχολεία της 
Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης. Εκδίδεται ανακοίνωση –Καλή επιστροφή στα σχολεία μας- με την 
επισήμανση ότι και πάλι, τα σχολεία ανοίγουν ακριβώς όπως έκλεισαν στις 10 Φεβρουαρίου, 
δηλαδή χωρίς κανένα απολύτως μέτρο προστασίας. Για την αντιμετώπιση των μορφωτικών 
κενών, την άμβλυνση των εκπαιδευτικών ανισοτήτων που εντάθηκαν ιδιαίτερα το τελευταίο 
διάστημα, την ομαλή ψυχοκοινωνική επανένταξη των μαθητών και την ασφαλή λειτουργία των 
σχολείων, απαιτείται ένα ολοκληρωμένο πρόγραμμα σε βάθος χρόνου, που θα περιλαμβάνει 
κάτι περισσότερο από…την άνοδο της θερμοκρασίας και τα ανοιχτά παράθυρα στα 25αρια 
τμήματα. Επαναλαμβάνουμε τα αιτήματα του κλάδου και καλούμε,  τους συλλόγους διδασκόντων 
να καταγράψουν προβλήματα στην καθαριότητα και στην κάλυψη των υγειονομικών πρωτοκόλλων 
και να τα κοινοποιήσουν στο Σύλλογο. Να απαιτήσουν ΜΕ ΕΓΓΡΑΦΟ από το Δήμο την επίλυση των 
προβλημάτων καθαριότητας, αναλώσιμων κλπ. Να ενημερώσουν τους Συλλόγους Γονέων και να 
ζητήσουν την ενεργή στήριξή τους.   

 

 Στις 10/5, εκδίδεται ανακοίνωση στήριξης των αιτημάτων του ΠΕΣΥΘ στα πλαίσια των 

αποφάσεων και διεκδικήσεων του Συλλόγου μας για μαζικούς διορισμούς εκπαιδευτικών όλων των 

ειδικοτήτων και τη σύσταση οργανικών θέσεων για όλα τα γνωστικά αντικείμενα ειδικοτήτων στην 

Πρωτοβάθμια Εκπαίδευση.  
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 Στις 14/5 εκδίδεται ψήφισμα συμπαράστασης στη ΓΓ της ΕΛΜΕ Καλλιθέας-Νέας Σμύρνης-
Μοσχάτου, Έφης Ψωίνου,  με το οποίο αταδικάζουμε απερίφραστα την εμμονική στοχοποίηση 
της από τον διευθυντή του 2oυ ΓΕΛ Μοσχάτου στο οποίο η εκπαιδευτικός υπηρετεί από το 2015. 

 

 Στις 17/5, εκδίδεται ψήφισμα αλληλεγγύης στην Παλαιστίνη, με αφορμή νέες δολοφονικές 
αεροπορικές επιθέσεις, κατά τις οποίες σκοτώθηκαν τουλάχιστον 180 Παλαιστίνιοι, εκ των οποίων 
49 παιδιά, και τραυματίστηκαν δεκάδες.  

 

 Στις 24/5, εκδίδεται ανακοίνωση διαμαρτυρίας αναφορικά με τη νέα εγκύκλιο για τη δεύτερη ξένη 
γλώσσα, με την οποία για άλλη μια φορά το υπουργείο καταστρατηγεί το δικαίωμα ελεύθερης 
επιλογής της δεύτερης ξένης γλώσσας στους μαθητές της Ε’ και ΣΤ’ τάξης Δημοτικού και 
δημιουργεί σοβαρότατο πρόβλημα στους κλάδους ΠΕ05 Γαλλικών και ΠΕ07Γερμανικών, 
δημιουργώντας δυσαρμονία και ανισορροπία εις βάρος της μίας ή της άλλης γλώσσας, με τα 
ανάλογα βέβαια αποτελέσματα στη συνέχεια και στη δευτεροβάθμια εκπαίδευση.  
 

 Στις 25/5, με αφορμή την έξαρση των κρουσμάτων, εκδίδεται ανακοίνωση για τα ανεπαρκή μέτρα 
υγιεινής και ασφάλειας στα σχολεία και γενικότερα. 
 

 Στις 30/5, εκδίδεται ανακοίνωση για την εφαρμογή της δίχρονης υποχρεωτικής αγωγής και 
εκπαίδευσης με τίτλο: «3 μήνες (92 ημέρες) μέχρι την 1η Σεπτέμβρη. Πάλι στον αέρα η 
εφαρμογή της δίχρονης;» Επισημαίνεται ότι με διάφορες δικαιολογίες, μέχρι και σήμερα δεν 
έχει μπει ούτε ένα λιθαράκι! Και ο σχεδιασμός εξακολουθεί να είναι «παιζόμενος».  Υπάρχει 
μάλιστα πολύ μεγάλη καθυστέρηση ακόμα και για τις 9 ΠΡΟΚΑΤ αίθουσες που έχουν εξασφαλισμένη 
χρηματοδότηση, με 777.280,32 € από το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων και η έγκριση έχει 
δοθεί από τις 02-06-2020.  Επαναλαμβάνουμε ότι είμαστε κάθετα αντίθετοι σε οποιαδήποτε 
απόσπαση αιθουσών δημοτικών σχολείων με στρίμωγμα μαθητών Α Δημοτικού για να 
«παραχωθούν» μέσα νήπια/προνήπια. Είμαστε αντίθετοι στην κακοσχεδιασμένη κατανομή των 
νηπίων/προνηπίων στους νέους χώρους. Ιδιαίτερα στην περίπτωση του 7ου Νηπιαγωγείου, 
πρέπει να βρεθεί άλλη λύση που να είναι αξιόπιστη και σοβαρή.  Είμαστε αντίθετοι στην 
απόσπαση αιθουσών από τους Β/Ν δημοτικούς σταθμούς γιατί εξυπηρετούν πραγματικές 
ανάγκες των γονέων της πόλης μας και δεν «περισσεύουν». Απαιτούμε να βρεθούν ΑΜΕΣΕΣ 
και ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΣ ΛΥΣΕΙΣ 
 

 Στις 7/6, εκδίδεται ψήφισμα συμπαράστασης στον Α Σύλλογο Αθηνών, στον οποίο δεν 
παραχωρείται αίθουσα και άδεια για να πραγματοποιήσει εκλογές.  

 

 Εκδίδεται ανακοίνωση –κάλεσμα για την πανελλαδική-πανεργατική απεργία της 10ης Ιουνίου, με 
αφορμή την κατάθεση αντεργατικού νομοσχέδιο που δίνει νέα όπλα στην εργοδοσία και το κράτος 
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για την ολομέτωπη επίθεση στη ζωή και τα δικαιώματά μας. Επισημαίνεται ότι οι εκπαιδευτικοί, 
όπως και όλοι οι εργαζόμενοι, έχουμε χρέος να δώσουμε τη μάχη απέναντι στη σύγχρονη σκλαβιά. 
Έχουμε χρέος να αποκαλύψουμε στην νέα γενιά, στα παιδιά μας, στην αυριανή βάρδια των 
εργαζομένων, το εφιαλτικό μέλλον που τους ετοιμάζουν. Το ποσοστό στο Σύλλογό μας έφτασε το 
32%, για πρώτη φορά μετά από πολύ καιρό.  
 

 Στις 15/6, εκδίδεται ανακοίνωση για την εφαρμογή της δίχρονης προσχολικής αγωγής και 
εκπαίδευσης με τίτλο « 2,5 μήνες (77 ημέρες) έμειναν μέχρι την 1η Σεπτέμβρη. ΠΟΥ ΕΙΝΑΙ 
ΟΙ ΝΕΕΣ ΑΙΘΟΥΣΕΣ;» όπου επισημαίνεται ότι αν και βρισκόμαστε στα μέσα Ιουνίου μόλις 
ξεκίνησε η διαμόρφωση χώρου στην Δέγλερη και στην Μηδείας 2, δεν υπάρχει καμιά πρόταση 
για το χώρο που θα τοποθετηθούν οι 2 αίθουσες Προκάτ που απομένουν, δεν έχει ξεκινήσει η 
ανακατασκευή και η διαμόρφωση του χώρου για τις 3 αίθουσες που ήταν γραφεία του πρώην 
ΙΕΚ, στη Μηδείας, δεν  αναζητείται καμιά λύση για το σοβαρότατο πρόβλημα της χωροταξικής 
κατανομής, αφού ΛΕΙΠΟΥΝ ΑΙΘΟΥΣΕΣ ΓΙΑ ΤΟ ΚΕΝΤΡΟ της Νέας Σμύρνης. 

 

 Καλούμε στην 24ωρη απεργία της 16/6 και στα απεργιακά συλλαλητήρια, με αφορμή την 
ψήφιση του τερατουργήματος του νόμου «Χατζηδάκη».  

 

 Καλούμε σε συγκέντρωση στο Υπ. Παιδείας στις 29/6 και στη σύσκεψη συντονισμού στις 
28/6. Μετά την ψήφιση του αντιλαϊκού-αντισυνδικαλιστικού νόμου Χατζηδάκη, η κυβέρνηση 
προχωράει στην κατάθεση, μέσα στον Ιούλιο με τα σχολεία κλειστά, του νομοσχεδίου για την 
ατομική αξιολόγηση και την αυτονομία (δηλαδή λειτουργία με όρους επιχειρήσεων) των 
σχολικών μονάδων.  

 

 Καλούμε σε συγκέντρωση διαμαρτυρίας τη Δευτέρα 28/6 στις 7μμ στο 1ο ΓΕΛ Αγίου Δημητρίου, 
όπου ο Κ. Μητσοτάκης και η Ν. Κεραμέως παρουσιάζουν το νομοσχέδιο για την «αυτονομία» της 
σχολικής μονάδας και την αξιολόγηση των εκπαιδευτικών. Καλούν ΕΛΜΕ, Σύλλογοι ΠΕ και Ενώσεις 
Γονέων.  

 
 

 Στις 28/6, εκδίδεται ανακοίνωση για την εφαρμογή της δίχρονης υποχρεωτικής αγωγής και 
εκπαίδευσης με τίτλο «65 μέρες έμειναν μέχρι την 1η Σεπτέμβρη. ΠΟΥ ΕΙΝΑΙ ΟΙ ΝΕΕΣ 
ΑΙΘΟΥΣΕΣ; ΤΟ ΛΕΤΕ ΣΟΒΑΡΑ ΚΑΙ ΧΩΡΙΣ ΝΤΡΟΠΗ ΟΤΙ ΤΑ ΠΑΙΔΙΑ ΤΟΥ 7ου 
ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΟΥ ΘΑ ΜΕΤΑΚΙΝΟΥΝΤΑΙ ΣΧΕΔΟΝ 2 ΧΙΛΙΟΜΕΤΡΑ ΚΑΙ ΤΑ ΠΑΙΔΙΑ 
ΤΟΥ 11ου ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΟΥ ΣΧΕΔΟΝ 1 ΧΙΛΙΟΜΕΤΡΟ; Είχατε 4 ΟΛΟΚΛΗΡΑ ΧΡΟΝΙΑ να 
βρείτε λύσεις. ΑΥΤΕΣ ΤΙΣ ΛΥΣΕΙΣ ΒΡΗΚΑΤΕ; Απευθυνόμαστε στο Δημοτικό Συμβούλιο, την 
Ένωση Γονέων, τους Συλλόγους Γονέων, του πολίτες της Νέας Σμύρνης: 
ΚΑΤΑΓΓΕΛΟΥΜΕ: Η ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΑΡΧΗ ΑΔΙΑΦΟΡΕΙ ΓΙΑ ΤΗΝ ΔΗΜΟΣΙΑ ΠΑΙΔΕΙΑ! 
Απαιτούμε ΑΜΕΣΕΣ και ΑΞΙΟΠΡΕΠΕΙΣ ΛΥΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΦΑΡΜΟΓΗ ΤΗΣ ΔΙΧΡΟΝΗΣ 
ΥΠΟΧΡΕΩΤΙΚΗΣ ΑΓΩΓΗΣ ΚΑΙ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ ΤΩΡΑ!» 
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 Την 1/7, σε τακτικό ΔΣ του Συλλόγου, γίνεται ανασύνθεση Προεδρείου. Η νέα σύνθεση 

είναι:  
 

ΘΕΣΗ ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ ΣΧΟΛΕΙΟ ΤΗΛ. 
ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΤΗΛΕΦΩΝΟ  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ  Καραμπά Σοφία 2ο Δημ. Σχ. 210-9323311 6943 879575 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Μαντζαβράκου Ανθή 4ο  Δημ.Σχ.  210-9338908 6972 556058 

Γ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ  Στεφάνου Αχιλλέας 7ο Δημ. Σχ.  210-9345380 6934 962526 

 
ΤΑΜΙΑΣ 

 
Κουρκούνη Φωτεινή  6ο Δημ. Σχ.  210-9334200 6972 504113 

ΜΕΛΟΣ Μελαμπιανάκη  Ζέττα 7ο Δημ. Σχ. 210-9345380 6977 885092 

ΜΕΛΟΣ Τσαχουρίδου Κυριακή  2ο Δημ. Σχ. 210-9323311 6972860095 

ΜΕΛΟΣ   Μπογιατζής Φίλιππος 3ο Δημ.Σχ. 210-9336779 6977 314641 

Εκπρόσωπος του Συλλόγου στη Δημοτική Επιτροπή Παιδείας ορίστηκε η Μελαμπιανάκη Ζέττα με 

αναπληρωματικό τον Μπογιατζή Φίλιππο.  

 Συνυπογράφουμε το Δελτίο Τύπου από την  Παναττική σύσκεψη Συλλόγων Π.Ε. και ΕΛΜΕ 
(28/6/2021), όπου προτείνονται δράσεις και κινητοποιήσεις.  
 

 Στις 7/7 έγινε συνάντηση της Διευθύντριας Εκπαίδευσης ΠΕ Δ Αθήνας με τις Προϊσταμένες 
των Νηπιαγωγείων. Παρούσες στη συνάντηση ήταν οι Προϊσταμένες των 1ου , 2ου , 6ου , 7ου , 
8ου , 9ου , και 11ου Νηπιαγωγείων και δύο μέλη του ΔΣ. Συζητήθηκε η προοπτική της 
εφαρμογής της δίχρονης και τα προβλήματα που αναμένονται. Ζητήθηκε οι Προϊσταμένες των 
Νηπιαγωγείων αυτών που θα έχουν παραρτήματα να οριστούν λειτουργικά διευθύντριες για το 
σχολικό έτος 2021-22.  Μία επιπλέον θέση νηπιαγωγού ΠΕ60 σε κάθε 4/θέσιο και άνω 
νηπιαγωγείο ώστε να καλυφθεί η μείωση ωραρίου που δικαιούνται οι  συνάδελφοι/ες. Η Δ 
Διεύθυνση να δηλώσει την αύξηση οργανικότητας ή/και όπου χρειάζεται να προβεί σε ιδρύσεις 
νηπιαγωγείων (αντί παραρτημάτων) και ανακατανομή των ορίων, ώστε το επόμενο σχολικό έτος να 
αποτυπώνεται εξ αρχής η πραγματική εικόνα. 
 

 Στις 12/7, κοινοποιείται στα μέλη ΔΕΠ η τοποθέτηση ψήφου της εκπροσώπου του Συλλόγου 
μας, σχετικά με τον ταμειακό απολογισμό της ΕΣΕΠΕ. Καταθέτουμε λευκή ψήφο. Δεν 
αμφισβητείται από την πλευρά μας το λογιστικό σκέλος του απολογισμού αλλά: δεν δόθηκαν 
εγκαίρως οι απολογιστικοί πίνακες,  υπάρχει μεγάλη μείωση εσόδων της Σχολικής Επιτροπής 
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τόσο από την τακτική όσο και από την έκτακτη επιχορήγηση και γι αυτό  τα σχολεία δεν είχαν 
αναλώσιμα, καθαριστικά, χαρτί φωτοτυπικού κλπ. Υπάρχει μικρό ταμειακό υπόλοιπο. Δεν έγινε 
συνεδρίαση παρουσία του Προέδρου της ΕΣΕΠΕ.  

 

 Στις 22/7, καλούμε σε Πανεκπαιδευτικό Συλλαλητήριο, με αφορμή την ψήφιση του αντιδραστικού 
πολυνομοσχεδίου της εμπορευματοποίησης του δημόσιου σχολείου, της γενίκευσης των 
μορφωτικών ανισοτήτων, της αξιολόγησης-πειθάρχησης.   

 

 Στις 9/8, με αφορμή τις τραγικές πυρκαγιές στην Εύβοια αλλά και σε όλη τη χώρα, εκδίδεται 
ανακοίνωση καταδίκης της εγκληματικής πολιτικής της κυβέρνησης και κάλεσμα προς τα μέλη μας 
να ανταποκριθούν στην έκκληση της ΕΛΜΕ Εύβοιας την οποία κοινοποιούμε. Το ΔΣ του Συλλόγου 
μας αποφάσισε να καταθέσουμε συμβολικά το ποσόν των 300 ευρώ στο λογαριασμό της ΕΛΜΕ 
Εύβοιας. 

 

 Στις 31/8, παραιτείται λόγω συνταξιοδότησης η Μελαμπιανάκη Ζέττα. Τη θέση της στο ΔΣ καταλαμβάνει η 
Αβραμίδου Κική. Εκπρόσωπος στη ΔΕΠ ορίζεται η Μαντζαβράκου Ανθή.  

 

 Την 1/9/2021, εκδίδεται ανακοίνωση με θέμα «Εδώ και τώρα μέτρα για το ασφαλές άνοιγμα των 
σχολείων! Ο μαζικός εμβολιασμός είναι όπλο απέναντι στην πανδημία και δικαίωμα -                                 
Όχι μέσο για εκβιασμό και διαίρεση των εργαζομένων!                                                        
Δωρεάν διαγνωστικά τεστ για όλους τους εργαζόμενους με ευθύνη του ΕΟΔΥ!» Επισημαίνονται 
οι ευθύνες της κυβέρνησης για τη διαχείριση της πανδημίας, απορρίπτεται ο εκβιασμός και η 
στοχοποίηση εργαζομένων, περιγράφονται τα αιτήματα και οι προυποθέσεις για ασφαλές άνοιγμα 
των σχολείων.  

 

 Στις 8/9, εκδίδεται ανακοίνωση για τη δίχρονη υποχρεωτική αγωγή και εκπαίδευση με τίτλο 
«Πού είναι οι νέες αίθουσες; Τέλος χρόνου. Τέλος αντοχής. Τέλος ανοχής.». Επισημαίνεται 
ότι το πρώτο κουδούνι για τη Δίχρονη Προσχολική Αγωγή και Εκπαίδευση στη Νέα Σμύρνη, θα 
χτυπήσει σε 6 ημέρες, αλλά είναι αμφίβολο για το τι ακριβώς θα βρουν τα παιδιά, πολλά από τα 
οποία πηγαίνουν για πρώτη φορά στο σχολείο. Σήμερα, βρισκόμαστε σε μια δύσκολη κατάσταση, που 
απαιτεί μεγάλη προσπάθεια από γονείς και εκπαιδευτικούς, οι οποίοι καλούνται να υποστούν τις 
συνέπειες της αδιαφορίας των υπεύθυνων. Δεν υπάρχει άλλος δρόμος από αυτόν της συλλογικής 
διεκδίκησης. Γονείς και εκπαιδευτικοί μαζί, να απαιτήσουμε: Να τελειώσει ΑΜΕΣΑ η 
κατασκευή των 4 αιθουσών στη Μηδείας και στον 1ο Βρεφονηπιακό. Να ολοκληρωθούν με 
ταχύτατους ρυθμούς και με ασφάλεια οι εργασίες διαμόρφωσης της αυλής των παραρτημάτων 
στη Δέγλερη και να λυθούν όλες οι εκκρεμότητες. Να εξασφαλιστεί η μεταφορά των μικρών 
μαθητών, με ασφάλεια, σε σχολικά λεωφορεία τόσο από το 11ο όσο και από το 3ο 
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Νηπιαγωγείο προς τα παραρτήματά τους. Αν δεν τα εγκρίνει η Περιφέρεια να τα πληρώσει ο 
Δήμος. Να εξοπλιστούν ΑΜΕΣΑ με όλα τα απαραίτητα αναλώσιμα και μη, οι νέες αίθουσες. 
Να διατυπώσει ο Αντιδήμαρχος Παιδείας άμεσα τις προτάσεις του για σταθερές δομές οι 
οποίες θα αντικαταστήσουν τα ΠΡΟΚΑΤ, όπως είχε δεσμευτεί, και να ενημερώσει τη ΔΕΠ και 
τη διαπαραταξική επιτροπή.  
 

 Στις 14/11, καλούμε μαζί με την Ένωση Γονέων σε συγκέντρωση στις 7μμ στη Δέγλερη 
(Ευξείνου Πόντου και Μεταμορφώσεως) και στις 16/9 στις 7μμ στην κεντρική πλατεία της 
Νέας Σμύρνης. Απαιτούμε: Να τελειώσει ΑΜΕΣΑ η κατασκευή των 4 ΠΡΟΚΑΤ αιθουσών στη 
Μηδείας και στην αυλή του 1ου Βρεφονηπιακού.  Να τελειώνει άμεσα το αίσχος των 
«χωρισμάτων με νοβοπάν». Να ολοκληρωθούν με ταχύτατους ρυθμούς και με ασφάλεια οι 
εργασίες διαμόρφωσης της αυλής των παραρτημάτων στη Δέγλερη και να λυθούν όλες οι 
εκκρεμότητες. Να μη δοθεί καμιά παράταση. Να τελειώσουν όλες οι εργασίες μέχρι τις 25/9, 
όπως δεσμεύτηκε δημόσια ο Δήμαρχος.  Να εξασφαλιστεί ΤΩΡΑ η μεταφορά των μικρών 
μαθητών, με ασφάλεια, σε σχολικά λεωφορεία τόσο από το 11ο όσο και από το 3ο 
Νηπιαγωγείο προς τα παραρτήματά τους. Αν δεν τα εγκρίνει η Περιφέρεια να τα πληρώσει ο 
Δήμος. Να εξοπλιστούν ΑΜΕΣΑ με όλα τα απαραίτητα αναλώσιμα και μη, οι νέες αίθουσες. 
Να διατυπώσουν ο Αντιδήμαρχος Παιδείας και ο Δήμαρχος ΑΜΕΣΑ τις προτάσεις του για 
σταθερές δομές οι οποίες θα αντικαταστήσουν τα ΠΡΟΚΑΤ, όπως είχε δεσμευτεί, και να 
ενημερώσει τη ΔΕΠ και τη διαπαραταξική επιτροπή.  
 

 Στις 15/9, εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο «Στηρίζουμε τη συναδέλφισσα Ποταμιάνου Αθανασία 
και τους εκπαιδευτικούς του 2ου Δημοτικού Σχολείου Νέας Σμύρνης», σχετικά με μήνυση κατά 
παντός υπευθύνου που έκανε μητέρα μαθητή για ασήμαντο περιστατικό που συνέβη τον 
Ιανουάριο του 2019.  Ζητάμε από τη ΔΟΕ να στηρίξει νομικά τη συναδέλφισσα και όποιον 
άλλο εκπαιδευτικό του σχολείου κινδυνεύει να παραπεμφθεί για το ίδιο θέμα.  
 

 Στις 21/9, γίνεται έκτακτη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου με μοναδικό θέμα  
«Συζήτηση για τα θέματα σχετικά με την υποδοχή των προνηπίων στα παραρτήματα των 
νηπιαγωγείων της πόλης». Γίνεται παρέμβαση στη συνεδρίαση από εκπρόσωπο του Συλλόγου 
μας (την αντιπρόεδρο) με βάση τα αιτήματα που έχουμε διατυπώσει. Παρέμβαση γίνεται και 
από την Πρόεδρο της Ένωσης Γονέων. Πριν τη συνεδρίαση, έχει αποσταλεί στο Δημοτικό 
Συμβούλιο έγγραφο με τα αναλυτικά αιτήματα των νηπιαγωγείων. 

 

 Συνυπογράφουμε το Δελτίο Τύπου από την Πανελλαδική σύσκεψη συντονισμού Συλλόγων ΠΕ 
και ΕΛΜΕ που έγινε στις 18/9, στο οποίο προτείνονται δράσεις και κινητοποιήσεις. 
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 Στις 23/9, ο Σύλλογος ενημερώνει τα μέλη του σχετικά με την απεργία-αποχή. Σε ένα 
6δελιδο φυλλάδιο, δίνονται απαντήσεις σε 17 ερωτήματα για την απεργία-αποχή. Τονίζεται 
ότι: «Πέρυσι, το 100% των Δημοτικών Σχολείων και Νηπιαγωγείων της Νέας Σμύρνης, 
ακολουθώντας τις οδηγίες της ΔΟΕ, συμμετείχε καθολικά στην απεργία-αποχή. Έτσι θα 
γίνει και φέτος! Διαβάστε προσεκτικά τις απαντήσεις στις όποιες απορίες σας. Όλοι/ες μαζί 
θα νικήσουμε!» 

 

 Στις 26/9 γίνεται διαδικτυακή ενημερωτική συνάντηση του Συλλόγου μας, για τις συλλογικές 
θέσεις του κλάδου, την απεργία-αποχή και τη μάχη ενάντια στην αξιολόγηση. Συμμετέχουν και 
μας ενημερώνουν τα μέλη του ΔΣ της ΔΟΕ Γιάννης Αναγνωσταράς και Ζήσης Καπράνας. Στη 
συνάντηση συμμετέχουν 36 συναδέλφισσες/φοι. 

 

 Στις 30 Σεπτέμβρη ανακοινώνουμε ότι απεργία –αποχή αποφάσισε το 100% των σχολικών 
μονάδων της Νέας Σμύρνης. ΟΛΑ τα Δημοτικά σχολεία (10) και ΟΛΑ τα Νηπιαγωγεία (11) 
αποφάσισαν είτε ομόφωνα, είτε με συντριπτική πλειοψηφία ΑΠΕΡΓΙΑ –ΑΠΟΧΗ από την 
αξιολόγηση. Πανελλαδικά, τα στοιχεία που συνεχίζουν να συγκεντρώνονται από την Πρωτοβάθμια 
(αλλά και τη Δευτεροβάθμια) είναι επίσης συντριπτικά. Μας κάνει περήφανους και περήφανες, το 
γεγονός ότι όλος ο κλάδος ενωμένος, δίνει για τρίτη φορά ηχηρή απάντηση στις αυθαιρεσίες ενός 
Υπουργείου που, καθημερινά, με πολλούς τρόπους δηλώνει εχθρικό προς το δημόσιο σχολείο και 
τους εκπαιδευτικούς του. Μπροστά στην καθολική συμμετοχή του κλάδου, αναγνωρίζοντας την ήττα 
του το Υπουργείο κατέφυγε στα δικαστήρια, όπου η απεργία-αποχή κρίθηκε παράνομη (όχι 
καταχρηστική). Η πρώτη φάση της μάχης έληξε με μεγάλη επιτυχία. Παραμένουμε ενωμένοι/ες. 
Ακολουθούμε τις οδηγίες της ΔΟΕ. Ο αγώνας αντοχής μόλις ξεκίνησε! ΘΑ ΑΝΤΕΞΟΥΜΕ ΚΑΙ ΘΑ 
ΝΙΚΗΣΟΥΜΕ! Η ΑΞΙΟΛΟΓΗΣΗ ΔΕ ΘΑ ΠΕΡΑΣΕΙ. 
 

 Παρασκευή 1 Οκτώβρη,  καλούμε στο πανεκπαιδευτικό συλλαλητήριο ώρα 18.00 Προπύλαια 
 

 Την 1/10, διαβιβάζουμε προς τη Δ Διεύθυνση, το Υπουργείο Παιδείας και την Περιφερειακή 
Διεύθυνση Αττικής, την επιστολή διαμαρτυρίας 30 εκπαιδευτικών ΠΕ05 και ΠΕ07 της Δ Αθήνας 
σχετικά με τα χρόνια και επαναλαμβανόμενα προβλήματα που αφορούν τη διαδικασία τοποθετήσεων 
τους. Ο Σύλλογος Εκπαιδευτικών Π. Ε. Νέας Σμύρνης, ζητά από τη Δ Διεύθυνση να ληφθούν υπόψη οι 
απόψεις και οι προτάσεις των συναδελφισσών κατά το μέτρο του δυνατού, και να λυθούν τα προβλήματα 
που δημιουργούνται. 

 

 Στις 7/10 διαβιβάζεται προς όλους διαμαρτυρία για την παρενόχληση της εκπαιδευτικής 
διαδικασίας στο 5ο Δημοτικό Σχολείο Νέας Σμύρνης από γονέα που ανήκει στους λεγόμενους 
Έλληνες Αυτόχθονες. 

 



25 

 

 Στις 7/10 εκδίδεται το πρώτο κάλεσμα για την απεργία της 11/10. Επισημαίνεται ότι συνεχίζουμε 
την απεργία-αποχή, κλιμακώνουμε τον πανεκπαιδευτικό αγώνα. Κλείνουμε τα σχολεία μαζικά-
καθολικά απεργούμε και συμμετέχουμε στην απεργιακή συγκέντρωση. Συνεχίζουμε τον αγώνα με την 
απεργία- αποχή. Μέχρι την εκδίκαση της υπόθεσης από το Εφετείο η απεργία αποχή είναι απολύτως 
νόμιμη και όσοι/ες συμμετέχουν σε αυτήν απολύτως καλυμμένοι/ες  
 

 Στις 9/10, εκδίδεται αφισάκι για την απεργία «Η Κεραμέως βιάζεται…όλοι και όλες στο Εφετείο τη 
Δευτέρα 11/10, ώρα 11.30 πμ. Κλείνουμε τα σχολεία! Συνεχίζουμε την απεργία-αποχή.  Η απεργία έχει 
πολύ υψηλό ποσοστό συμμετοχής.  

 

 Στις 13/10, παραιτείται η συναδ. Κυριακή Τσαχουρίδου. Τη θέση της στο ΔΣ καταλαμβάνει η Αθηνά 
Κρητικού. 

 

 Στις 15/10, μετά τη απεργία, εκδίδεται ανακοίνωση  με τίτλο «Συνεχίζουμε τον αγώνα», στην οποία 
χαιρετίζουμε τους /τις 236 απεργούς συνάδελφοι/σσες που είναι ένας πολύ μεγάλος αριθμός για 
το σύλλογό μας, που σε ποσοστό επί του συνόλου των εκπαιδευτικών στα σχολεία είναι 70% 
(επί των μελών του Συλλόγου 93%). Μεγάλη ήταν και η πανελλαδική συμμετοχή, καθώς και η 
συμμετοχή στις συγκεντρώσεις. Ο αγώνας πρέπει να συνεχιστεί με κάθε τρόπο. Καλούμε το ΔΣ της 
ΔΟΕ να εξαντλήσει τα νομικά περιθώρια για επαναπροκήρυξη της απεργίας-αποχής από την 
αξιολόγηση. Μέχρι την ολοκλήρωση των τυπικών διαδικασιών της ΔΟΕ, να δοθεί κατεύθυνση να μη 
γίνουν πουθενά Ειδικές Συνεδριάσεις, με την αξιοποίηση των επαναλαμβανόμενων διευκολυντικών 
στάσεων εργασίας. Καλούμε τους Συλλόγους Διδασκόντων να μην προχωρήσουν σε καμία συνεδρίαση και σε 
καμία κίνηση σχετική με την αξιολόγηση. Περιμένουμε συγκροτημένα τις οδηγίες της ΔΟΕ. Εάν σε κάποια 
σχολική μονάδα συγκληθεί η Ειδική Συνεδρίαση του Συλλόγου Διδασκόντων με θέμα την αξιολόγηση, να 
ενημερωθεί άμεσα το ΔΣ για να κηρυχτεί διευκολυντική στάση εργασίας μιας ώρας (13.15-14.00) για 
τη μη πραγματοποίησή του. 
 

 Στις 15/10, εκδίδεται ανακοίνωση για τη λήξη της σύμβασης των εργαζομένων γενικών 
καθηκόντων, με τίτλο «Μόνιμο βοηθητικό προσωπικό για όλα τα σχολεία! Να παραταθεί η 
σύμβαση των εργαζομένων Γενικών Καθηκόντων.»  
 

 Στις  21/10, γίνεται έκτακτη Γενική Συνέλευση του Συλλόγου μας, στο πλαίσιο πραγματοποίησης 
κύκλου Γενικών Συνελεύσεων και Ολομέλειας Προέδρων (23/10)., προκειμένου να ληφθούν 
αποφάσεις για τα ζητήματα που απασχολούν τον κλάδο σχετικά με την αξιολόγηση και τον 
αγωνιστικό σχεδιασμό. Η ΓΣ δεν έχει απαρτία, συμμετείχαν περίπου 30 εκπαιδευτικοί. Οι 
παρόντες, με συντριπτική πλειοψηφία εκφράζουν τη διάθεση για συνέχιση του αγώνα, είτε με το 
ενιαίο κείμενο της ΔΟΕ είτε με επαναπροκήρυξη της απεργίας –αποχής. Στη συζήτηση γίνεται 
αναλυτική ενημέρωση για τον ενιαίο κείμενο και τη σημασία του.  
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 Στις 26/10, γίνεται διαδικτυακή ενημερωτική σύσκεψη με συμμετοχή 28 συναδέλφων/σσων. 
Γίνεται ενημέρωση από την Πρόεδρο για την Ολομέλεια Προέδρων. Μόνο 15 Σύλλογοι είχαν 
απαρτία. Η πλειοψηφία ήρθε με απόφαση ΔΣ. Όλοι σχεδόν έφρασαν τη διάθεσή της βάσης για 
συνέχιση του αγώνα. Ένα μεγάλο μέρος των ομιλητών ζήτησε επαναπροκύρηξη της απεργίας-
αποχής, είτε σε συνδυασμό με τα ενιαία κείμενα είτε χωρίς αυτά. Δεν υπήρξε χρόνος για 
τοποθέτηση όλων. Το ΔΣ της ΔΟΕ πήρα υπόψη του τη συζήτηση και θα συνεδριάσει τις επόμενες 
ημέρες. Επίσης, στη συζήτηση δόθηκαν αναλυτικές οδηγίες για το ενιαίο κείμενο. «Τα ενιαία 
κείμενα για την αποτίμηση της σχολικής χρονιάς 2020-2021 και τίτλους σχεδίων δράσης για 
τον προγραμματισμό πρέπει να υιοθετηθούν αυτούσια χωρίς καμία απολύτως διαφοροποίηση. 
Σε κάθε σχέδιο δράσης, δεν χωριζόμαστε σε ομάδες, αλλά ομάδα είναι όλος ο Σύλλογος 
Διδασκόντων, ώστε να μην υπάρχει καταμερισμός και διαφοροποίηση των εκπαιδευτικών. Δεν 
αποτυπώνουμε κανέναν επιπλέον άξονα πέρα από τους έξι που έχουν επιλεγεί από τη ΔΟΕ 
(προβλέπεται). Στην 4βαθμη κλίμακα βαθμολόγησης επιλέγουμε για όλους τους άξονες τον 
υψηλότερο βαθμό (4), ώστε να μην υπάρχει η δυνατότητα ποσοτικής διάκρισης μεταξύ των 
σχολείων. Η ιδέα που διαπερνά τα κείμενα είναι ότι οι βασικοί παράγοντες που επηρεάζουν 
τη δουλειά στα σχολεία βρίσκονται έξω από αυτά, και πάντως όχι στις μικροδιαφορές που 
μπορεί να υπάρχουν από τάξη σε τάξη ή από σχολείο σε σχολείο. Η πλούσια δουλειά κάθε 
συλλόγου διδασκόντων για τους μαθητές του, όπως κάνουμε όλα τα χρόνια, συνεχίζεται κανονικά 
(με τις όποιες διαφοροποιήσεις μπορεί να υπάρχουν από μονάδα σε μονάδα και από τάξη σε τάξη). 
Η ενιαία στάση των σχολείων αφορά στη σχέση μας με τη διοίκηση και στην αντίστασή μας 
στην προσπάθεια επιβολής της αξιολόγησης.» 

 

 Από τις  26/10, αποστέλλεται πρόσκληση για την Τακτική εκλογοαπολογιστική Γενική Συνέλευση, η 
οποία προγραμματίζεται για την Τετάρτη 24 Νοεμβρίου. Όμως, μετά την ενημέρωση ότι δεν πρόκειται 
να δοθούν άδειες από την Υπουργό Παιδείας, η πρόσκληση ακυρώνεται στις 3/11.  

 

 Στις 9 Νοεμβρίου, σε ανοιχτό ΔΣ, οι εκπρόσωποι των παρατάξεων συναποφασίζουν ότι οι η 
Τακτική Γενική Συνέλευση και οι εκλογές του Συλλόγου μας θα γίνουν την Κυριακή 28 
Νοεμβρίου. Η ΓΣ θα ξεκινήσει στις 10.00 και θα διαρκέσει μέχρι τις 12.30, οπότε και θα 
ξεκινήσει η εκλογική διαδικασία που θα διαρκέσει μέχρι τις 4.30 μμ   
 

 Με απόφαση του ΔΣ στις 9/11, συνυπογράφουμε το Κοινό κάλεσμα Συλλόγων Εκπαιδευτικών 
Π.Ε. προς το ΔΣ της ΔΟΕ με αιτήματα: «Να στηριχθεί ο αγώνας με οργάνωση 
εκδηλώσεων, συνεχούς ενημέρωσης και στήριξης των εκπαιδευτικών, ενημέρωσης και κοινής 
συμπόρευσης με τους γονείς και τους φορείς τους. Να αποφασιστεί 24ωρη απεργιακή 
κινητοποίηση και πανεκπαιδευτικό απεργιακό συλλαλητήριο το αμέσως επόμενο διάστημα. Να 
επαναπροκηρυχθεί απεργία – αποχή από τη ΔΟΕ (χωρίς καμιά υποχώρηση στις αντιδραστικές 
προϋποθέσεις του ν. Χατζηδάκη), ώστε σε συνδυασμό με τα ενιαία κείμενα να συμβάλλουν 
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στην ακύρωση της αξιολόγησης στην πράξη.»  Το κείμενο υπογράφουν συνολικά 21 Σύλλογοι 
Εκπαιδευτικών.  

 

 Στις 13/11 εκδίδεται η ανακοίνωση-ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ ΤΑΚΤΙΚΗΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ για τις 
28/11.  

 

 Στις 17/11, εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο «Οδηγίες τακτικής Γενικής Συνέλευσης».  
 

 Στις 17 Νοεμβρίου, αποστέλλεται στη ΔΟΕ ο απολογισμός της πρώτης φάσης της μάχης για 
το ενιαίο κείμενο. Μετά από τις συνεδριάσεις των Συλλόγων Διδασκόντων, το αποτέλεσμα 
είναι ιδιαίτερα ενθαρρυντικό: 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Στις 24/11, εκδίδεται ανακοίνωση με τίτλο: «Απαράδεκτη και επικίνδυνη η άρνηση του Υπουργείου 
Παιδείας να τοποθετήσει νοσηλευτή/τρια στο 7ο Δημοτικό Σχολείο Νέας Σμύρνης 

 Στις 24/11, κατατίθενται τα ψηφοδέλτια:  
Αγωνιστική Συσπείρωση Εκπαιδευτικών-το ψηφοδέλτιο που στηρίζει το ΠΑΜΕ 
Αγωνιστική Συσπείρωση Νέας Σμύρνης-Παρεμβάσεις-Κινήσεις-Συσπειρώσεις ΠΕ 
ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΥΠΟΨΗΦΙΑ 
Αυτόνομο Δίκτυο Εκπαιδευτικών –Αγωνιστικών, Ενωτικών, Προοδευτικών Κινήσεων ΠΕ 
ΔΑΚΕ (Δημοκρατική Ανεξάρτητη Κίνηση Εκπαιδευτικών) ΠΕ 

 
 

 
   

 

 Δημοτικά 
Σχολεία  

Νηπιαγωγεία Σύνολο 
Σχολικών 
Μονάδων 

  

Αποφάσεις υπέρ 
ενιαίου κειμένου 

Δ.Ο.Ε. 

9 8 17   

Αποφάσεις υπέρ 
αξιολόγησης 

1 3 4   

Αναρτήσεις 
ενιαίου κειμένου 

Δ.Ο.Ε. 
 

9 8 17   

Αναρτήσεις άλλων 
κειμένων 

 

1 3 4   


